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Πραγματοποιήθηκαν τα εγκαίνια 
της Εμποροπανήγυρης Αιγινίου

Επίσκεψη του Υπουργού 
Αγροτικής Ανάπτυξης 

και Τροφίμων Κ. Τσιάρα 
στην «Κωνσταντόπουλος Α.Ε.»

Την Κατερίνη επισκέφτηκαν 
οι υποψήφιοι Πρόεδροι 

του ΠΑΣΟΚ Π. Γερουλάνος, 
Ν. Γιαννακοπούλου, Α. Δια-

μαντοπούλου και Μ. Κατρίνης



ΤΡΙΤΗ 17 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση2 Τοπικά

Σειρά δράσεων για την προώθηση βιώσιμων τρόπων 
μετακίνησης και την ευαισθητοποίηση των πολιτών 
στην υιοθέτηση εναλλακτικών τρόπων μεταφοράς δι-
οργανώνει ο Δήμος Κατερίνης (Αντιδημαρχία Αθλητι-
σμού/Τμήμα Αθλητικής Ανάπτυξης). Ο λόγος για την 
Ευρωπαϊκή Εβδομάδα Κινητικότητας (16-22 Σεπτεμ-
βρίου 2024), τον μεγαλύτερο θεσμό σε ευρωπαϊκό 
επίπεδο που προάγει τη βιώσιμη κινητικότητα και τη 
διαμόρφωση περιβαλλοντικής συνείδησης.
Θέμα της φετινής Ευρωπαϊκής Εβδομάδας Κινητικό-

τητας: «Δημόσιος χώρος ισομοιρασμένος σε όλους».
Σύνθημα: «Συνδυάζω – Μετακινούμαι» (Mix 

and Move)
Οι δράσεις στοχεύουν στην ενθάρρυνση των πολι-

τών προκειμένου να επιλέξουν πιο υγιείς τρόπους με-
τακίνησης, ανακαλύπτοντας παράλληλα την ομορφιά 
της πόλης. Η εβδομάδα κορυφώνεται την Κυριακή 
22 Σεπτεμβρίου, από τις 11:00 π.μ. έως τις 13:00, με 
την καθιερωμένη «Ημέρα χωρίς Αυτοκίνητο», κατά 
την οποία οι δρόμοι από το ύψος της πλατείας σιντρι-
βανίου έως τον κυκλικό κόμβο στο πάρκο – συμβολή 
με την οδό Σβορώνου, θα είναι ανοιχτοί μόνο για πε-
ζούς, ποδηλάτες και μέσα μαζικής μεταφοράς.
Δράσεις στα σχολεία
Παράλληλα, στη διάρκεια της τρέχουσας εβδομά-

δας, στελέχη του Τμήματος Αθλητικής Ανάπτυξης, 
πραγματοποιούν επισκέψεις σε σχολεία, παροτρύ-
νοντας μαθητές-τριες και εκπαιδευτικούς να λάβουν 
ενεργά μέρος στις δράσεις που διοργανώνονται την 
Κυριακή 22 Σεπτεμβρίου 2024 για την «Ημέρα χωρίς 
αυτοκίνητο». Στους συμμετέχοντες των δράσεων θα 
δοθούν αναμνηστικά αυτοκόλλητα με σχετική θεμα-
τολογία.
Συμμετέχοντες σλλογοι
Στις δράσεις για την «Ημέρα χωρίς αυτοκίνητο», 

στις 22 Σεπτεμβρίου συμμετέχουν: η Ποδηλατική 
Απόδραση Πιερίας, ο ΑΠΣ Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ», 
η ομάδα βόλεϊ «ΑΙΟΛΟΣ», η Αθλητική Γυμναστική 
Ένωση Πιερίας (ΑΓΕΠ), ο Σύλλογος Καρκινοπαθών 
Κατερίνης-Πιερίας «Η Αγία Αικατερίνη», το Σώμα 
εθελοντών Υγείας του Π.Τ. Κατερίνης του Ελληνικού 
Ερυθρού Σταυρού και ο σύλλογος «Πιερικός Α.Σ.Μ.Α. 
ο Μάξιμος».
Κάθε σύλλογος θα συμβάλει με τη δική του δράση 

στη γιορτή της βιώσιμης μετακίνησης. Οι δράσεις 
περιλαμβάνουν ποδηλατοδρομίες, τρέξιμο, μπάσκετ, 
βόλεϊ, επίδειξη καράτε και πολλές άλλες εκπλήξεις. Για 

τις κυκλοφοριακές ρυθμίσεις θα μεριμνήσει κλιμάκιο 
της Τροχαίας Κατερίνης, καθώς και της Δημοτικής 
Αστυνομίας.
Με αφορμή τις δράσεις, ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος 

Γιώργος Κοκαβίδης, σε δήλωσή του, μετέφερε τις 
ευχαριστίες του Δημάρχου Ιωάννη Ντούμου προς 
όλους τους συμμετέχοντες για τη συνεργασία, ενώ 
όπως χαρακτηριστικά ανέφερε: «Στόχος μας είναι να 
κινητοποιήσουμε όλους φορείς και δημότες, ώστε να 
λάβουν μέρος στις δράσεις. Σας προτρέπω να έρθετε 
με την οικογένειά σας, τις φίλες και τους φίλους σας 
– αλλά όχι με το αυτοκίνητο! Θα σας περιμένουμε 
στους δρόμους, γεμάτοι χαμόγελα και υπέροχες δρά-
σεις. Η υιοθέτηση υγιών προτύπων συμπεριφοράς 
στον οδικό χώρο και η ενημέρωση στον τομέα της 
οδικής ασφάλειας δημιουργούν ένα κατάλληλο περι-
βάλλον για βιώσιμες μετακινήσεις».
Αξίζει να σημειωθεί, ότι στελέχη του Τμήματος 

Αθλητικής Ανάπτυξης και όλοι οι εμπλεκόμενοι σύλλο-
γοι και φορείς πραγματοποίησαν συνάντηση εργασίας 
στο Δημαρχείο Κατερίνης και διευθέτησαν όλες τις 
λεπτομέρειες της διοργάνωσης.

ΑΠΟ 16 ΕΩΣ 22 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 

Ο Δήμος Κατερίνης στην «Ευρωπαϊκή Εβδομάδα 
Κινητικότητας»

ΕΥΑΙΣΘΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΚΑΙ ΣΥΝΕΡΓΕΙΕΣ ΜΕ ΣΥΛΛΟΓΟΥΣ ΚΑΙ ΦΟΡΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗ ΒΙΩΣΙΜΗ ΚΙΝΗΤΙΚΟΤΗΤΑ
ΤΗΝ ΚΥΡΙΑΚΗ 22/09 Η «ΗΜΕΡΑ ΧΩΡΙΣ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ»

Στην οδική ασφάλεια κατοίκων και επισκεπτών της 
περιοχής συμβάλλει το μεγάλο έργο «Κατασκευή-Βελ-
τίωση της οδού Μ. Μηλιάς – Καρυών της Δ.Ε. Πέτρας 
του Δήμου Κατερίνης», το οποίο είναι σε πλήρη εξέλι-
ξη από τις τεχνικές υπηρεσίες του Δήμου. Οι εργασίες 
επικεντρώνονται στη βελτίωση των γεωμετρικών χα-
ρακτηριστικών, καθώς και στην κατασκευή τεχνικών 

έργων κατά μήκος του δρόμου μήκους 1.795,63, ενώ 
θα ολοκληρωθούν με την ασφαλτόστρωση υφισταμέ-
νης αγροτικής οδού.
Ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, συνοδευ-

όμενος από υπηρεσιακά στελέχη και τον ανάδοχο του 
έργου πραγματοποίησε τη Δευτέρα 9 Σεπτεμβρίου 
2024 επιτόπια αυτοψία στον χώρο των εργασιών. Στη 

διάρκειά της, εξέφρασε την ικανοποίησή του για την 
πρόοδο των εργασιών στην οδό, που ξεκινά από την 
είσοδο του οικισμού Καρυές στα δεξιά της επαρχια-
κής οδού και ακολουθεί υφιστάμενη χάραξη, η οποία 
καταλήγει στην επαρχιακή οδό που συνδέει την Άνω 
Μηλιά με τη Μεσαία Μηλιά. «Το έργο αναβαθμίζει και 
βελτιώνει αισθητά το οδικό δίκτυο στις Κοινότητες 
του Δήμου μας, καθώς ενισχύει την οδική ασφάλεια, 
ενώ δημιουργεί και προϋποθέσεις ανάπτυξης», δήλω-
σε χαρακτηριστικά ο κ. Ντούμος.
Υπενθυμίζεται, ότι το έργο εκτιμώμενης αξίας 

1.000.000 ευρώ με ΦΠΑ, χρηματοδοτείται από πιστώ-
σεις του Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών Γενι-
κή Γραμματεία Υποδομών Διεύθυνση Οδικών Έργων 
(Δ.Ο.Υ.) – Τμήμα Κατασκευών, ενώ είναι εγγεγραμμέ-
νο στον προϋπολογισμό του Δήμου Κατερίνης.
Το έργο αναμένεται να ολοκληρωθεί κατά το πρώτο 

εξάμηνο του 2025.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Σε πλήρη εξέλιξη η κατασκευή – βελτίωση της οδού 
Μ. Μηλιάς – Καρυών

Από την Αντιδημαρχία ΚΕΠ Δήμου Δίου-Ολύμπου ανακοινώνεται ότι:
• Το ΚΕΠ Κονταριώτισσας θα παραμείνει κλειστό το διάστημα 16-20 Σεπτεμβρίου 2024.
• Το ΚΕΠ Λεπτοκαρυάς θα παραμείνει κλειστό το διάστημα 17-20 Σεπτεμβρίου 2024.
Οι πολίτες μπορούν να απευθυνθούν στο ΚΕΠ Δίου ή στο ΚΕΠ Λιτοχώρου ή να υποβάλουν την αίτησή 

τους ηλεκτρονικά στην ιστοσελίδα https://aitiseis-kep.services.gov.gr/
Στοιχεία επικοινωνίας:
ΚΕΠ Δίου: 2351054054, patsia-kep@dion-olympos.gr
ΚΕΠ Λιτοχώρου: 2352350141 – 2352350135, d.litohorou@kep.gov.gr

Κλειστά τα ΚΕΠ Κονταριώτισσας 
και Λεπτοκαρυάς 
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Επίσκεψη στη μονάδα «ΚΩΝΣΤΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ Α.Ε.», 
πραγματοποίησε την Παρασκευή 13 Σεπτεμβρίου 
2024 ο Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
κ. Κωνσταντίνος Τσιάρας, με αφορμή τη νέα μεγάλη 
επένδυση της εταιρείας, αξιοποιώντας το υποέργο 
SUB1 «ΚΑΙΝΟΤΟΜΙΑ ΚΑΙ ΠΡΑΣΙΝΗ ΜΕΤΑΒΑΣΗ ΣΤΗ 
ΜΕΤΑΠΟΙΗΣΗ ΑΓΡΟΤΙΚΩΝ ΠΡΟΪΟΝΤΩΝ» του Ταμεί-
ου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας.
Ο κ. Τσιάρας, συνοδευόμενος από τον Γενικό Γραμ-

ματέα του Υπουργείου κ. Κωνσταντίνο Μπαγινέτα, 
ξεναγήθηκε στις υπερσύγχρονες εγκαταστάσεις της 
εταιρείας από τους επικεφαλής, κ. Γιώργο και Προκό-
πη Κωνσταντόπουλο. Κατά τη διάρκεια της επίσκε-
ψης, τηρήθηκαν αυστηρά όλα τα μέτρα υγιεινής και 
οι κανόνες ασφαλείας, προκειμένου να διασφαλιστεί 

η ομαλή λειτουργία της μονάδας και η προστασία των 
επισκεπτών και εργαζομένων.
Η εταιρεία «ΚΩΝΣΤΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ Α.Ε.» αποτελεί 

ένα πρότυπο σύγχρονης μεταποιητικής μονάδας στην 
περιοχή, με εξειδίκευση στην παραγωγή υψηλής ποι-
ότητας βρώσιμης ελιάς και ελαιολάδου. Με την πρό-
σφατη επένδυση που έχει ενταχθεί στο πρόγραμμα 
του Ταμείου Ανάκαμψης, η εταιρεία αναβαθμίζει τις 
υποδομές της, ενσωματώνοντας καινοτόμες τεχνο-

λογίες και πρακτικές που συμβάλλουν στην πράσινη 
μετάβαση και την αειφορία της παραγωγής.
Κατά τη διάρκεια της επίσκεψής του, ο Υπουργός 

είχε την ευκαιρία να συζητήσει εκτενώς με τους 
υπεύθυνους της εταιρείας για το μέλλον της ελαιοπα-
ραγωγής στην Ελλάδα, καθώς και για τις προοπτικές 
εξαγωγών του προϊόντος σε διεθνείς αγορές. Τον κ. 
Τσιάρα συνόδευσε και ο Βουλευτής Πιερίας κ. Σπύρος 
Κουλκουδίνας, ο οποίος έδειξε έντονο ενδιαφέρον για 
τις προσπάθειες και τις πρωτοβουλίες της εταιρείας 
που προάγουν την τοπική οικονομία και τη διεθνή πα-
ρουσία των ελληνικών προϊόντων.

Επίσκεψη του Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
Κ. Τσιάρα στην «Κωνσταντόπουλος Α.Ε.»

Σε ανακοίνωση συνδυασμού «ΠΙΕΡΙΑ ΑΥΡΙΟ» ανα-
φέρονται τα εξής:
Επαναλαμβάνουμε αυτούσιο το ενημερωτικό mail 

που στάλθηκε στα μέλη του Επιμελητηρίου πριν από 
λίγες μέρες.
Για να μάθεις εάν μπορείς να ψηφίσεις:
•	 Τηλεφώνησε στο Επιμελητήριο Πιερίας στον 

τηλεφωνικό αριθμό 2351023211
•	 Στείλε email στην ηλεκτρονική διεύθυνση 

info@champier.gr
•	 Ρώτα τον λογιστή/στριά σου.

SOS!!! Μην ξεχνάς ότι για να μπορέσεις να ψη-
φίσεις , πρέπει να έχεις εξοφλήσει τις οφειλές σου 
μέχρι και το 2023 (ΓΕΜΗ ή Επιμελητήριο Πιερίας) 
το αργότερο μέχρι τις 10 Οκτωβρίου 2024, δηλαδή 
τέσσερις ημέρες πριν την ημερομηνία εκπνοής κα-
ταβολής οφειλών για τη συμμετοχή στην εκλογική 
διαδικασία 14/10/2024.
Εάν το Επιμελητήριο λόγω φόρτου εργασίας δεν 

μπορεί να ανταποκριθεί στα πολλά τηλεφωνήματα 
που δέχτηκε, το θέμα αυτό πρέπει να το λύσει άμε-
σα.

Ενημερωτικό mail του συνδυασμού «ΠΙΕΡΙΑ ΑΥΡΙΟ» 
στα μέλη του Επιμελητηρίου

Την Κυριακή 15 Σεπτεμβρίου πραγματοποιήθηκε η 
φετινή απονομή πιστοποιητικών Laas και Νοcn από 
την Palso N. Πιερίας.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους ο 

Πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ιδιοκτητών 
Κέντρων Ξένων Γλωσσών Palso κ. Σόλων Ευαγγελό-

πουλος και η Αντιδήμαρχος Πολιτισμού και Τουρισμού 
κ. Ελίνα Διαμαντοπούλου.
Ο μουσικός κ. Παύλος Ναβροζίδης πλαισίωσε υπέρο-

χα την εκδήλωση με τα τραγούδια του.
Μεγάλοι πρωταγωνιστές οι μαθητές που γιόρτασαν 

μαζί με τους γονείς και τους δασκάλους τους την επι-
τυχία τους στις εξετάσεις γλωσσομάθειας.

Απονομή πιστοποιητικών Laas και Νοcn 
από την Palso N. Πιερίας
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ: 
Βαγγέλης Μπαντές

ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:
Μαρία Ιωαννίδου

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:
Βασίλης Ξηρομερίτης

ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:
Απόστολος Γώττας

ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:
Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας

ΦΥΛΛΟ 1470 ΤΡΙΤΗ 17 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2024 ΤΙΜΗ 1,5 €
Εν όψει των επικείμενων πλη-

ρωμών αλλά και την έναρξη του 
ΟΣΔΕ 2024, η Κοινοπραξία Αγροτι-
κών Συνεταιρισμών Όλυμπος-Πιέ-
ρια είναι έτοιμη να εξυπηρετήσει 
τους αγρότες της Πιερίας σε αγρο-
τικά θέματα, όπως:
•	 Πληρωμές συνδεδεμένων
•	 Πληρωμές οικολογικών 

σχημάτων
•	 Επιστροφή Φ.Π.Α. σε πα-

ραγωγούς ειδικού καθεστώτος
•	 Μεταβιβάσεις δικαιωμάτων
•	 Μητρώο αγροτών
Η εταιρεία βρίσκεται πάντα μπρο-

στά και αυτό το οφείλει στους 
χιλιάδες παραγωγούς που την 
εμπιστεύονται για τη σωστή και 
έγκυρη ενημέρωση σε:
•	 Επιδοτήσεις
•	 Προγράμματα Αγροτικής 

Ανάπτυξης
•	 Σχέδια βελτίωσης
Κάθε χρόνο έχει παρατηρηθεί ότι 

αυξάνεται ο αριθμός προσέλευσης. 
Όλο και περισσότεροι αγρότες επι-
λέγουν την Κοινοπραξία Αγροτικών 

Συνεταιρισμών Όλυμπος – Πιέρια 
για την:
•	 Γνώση
•	 Εμπειρία
•	 Εμπρόθεσμη υποβο-

λή ΟΣΔΕ
•	 Σωστή πληρωμή
•	 Ένταξη σε προγράμ-

ματα (π.χ.Νέοι αγρότες)
Για οποιαδήποτε πληροφο-

ρία, μπορείτε να επικοινω-
νήσετε ή να επισκεφτείτε τα 
γραφεία που βρίσκονται:
Κατερίνη, Χατζόγλου 48, 

τηλέφωνα:2351440950, 
2351078658
Καρίτσα, Α.Σ. Καρίτσας, τη-

λέφωνο:2351053577
Κολινδρός, Μεγ. Αλε-

ξάνδρου 38, τηλέφωνο: 
2353031600
Αιγίνιο, Α.Σ. Σφενδάμης, 

Γ. Αβέρωφ 6, τηλέφω-
νο:2353022110
Ρητίνη-Βρύα, υπεύθυνος 

περιοχής Νίκος Ρουμπακιάς, 
τηλ 6970443676

Σκοτίνα, Παντελεήμονας, Πλα-
ταμώνας, Νέοι Πόροι, υπεύθυνη 
περιοχής Ηλέκτρα Αγοραστού, τηλ 
6947759031

Υπεύθυνη ενημέρωση και εξυπηρέτηση 
από την Κοινοπραξία Αγροτικών 

Συνεταιρισμών «Όλυμπος-Πιέρια» 

Ευχαριστήριο της Πυροσβεστικής για τη συνδρομή 
σε κατάσβεση πυρκαγιάς στον Όλυμπο

Σε ευχαριστήριο του 5ου ΓΕΛ Κατερίνης αναφέρονται τα εξής:
Η Διευθύντρια και ο Σύλλογος Διδασκόντων του 5ου ΓΕΛ Κατερίνης ευχαριστεί 

θερμά τον Δήμαρχο της πόλης μας κ. Ιωάννη Ντούμο, τον Αντιδήμαρχο Παιδείας, 
Αθλητισμού και Δημοτικού Ωδείου κ. Γεώργιο Κοκαβίδη, τον Αντιδήμαρχο Τεχνι-
κών Υπηρεσιών κ. Χαράλαμπο Οφίδη και τον Αντιδήμαρχο Πρασίνου κ. Κωνστα-

ντίνο Τσιουκάνη για τις έγκαιρες, υπεύθυνες και αποτελεσματικές εργασίες που 
διεξήγαγαν στο σχολείο μας, καθώς και για την αγαστή συνεργασία του εργολά-
βου κ. Στέφανου Στεφανίδη τόσο με τη Διευθύντρια κ. Σοφία Σκούμπα όσο και με 
τους Υποδιευθυντές κ. Κατερίνα Παπακώστα και κ. Βασίλη Ζήσκο, προκειμένου να 
λειτουργήσει κτιριακά άψογα η νέα σχολική χρονιά 2024-2025.

Ευχαριστήριο 5ου ΓΕΛ Κατερίνης προς τη διοίκηση 
του Δήμου Κατερίνης

Σε ευχαριστήριο των Πυροσβεστικών Υπηρεσιών 
Νομού Πιερίας αναφέρονται τα εξής:
Ο Διοικητής και το προσωπικό των Πυροσβεστικών 

Υπηρεσιών Νομού Πιερίας ευχαριστούν θερμά όλους 
τους φορείς που συνέδραμαν την Υπηρεσία μας κατά 
τη διάρκεια κατάσβεσης δασικής πυρκαγιάς στον 
ορεινό όγκο Ολύμπου στις περιοχές Πετρόστρουγκας 
και Κορομηλιάς. Συγκεκριμένα, θα θέλαμε να ευχαρι-
στήσουμε τη Διεύθυνση Δασών Πιερίας, τα Τμήματα 
Πολιτικής Προστασίας και όλες τις εμπλεκόμενες 
υπηρεσίες της Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας και 
του Δήμου Δίου-Ολύμπου και την 24η Τεθωρακισμέ-
νη Ταξιαρχία Λιτοχώρου για την αγαστή συνεργασία 
μας.
Επιπλέον, θα ήθελα να ευχαριστήσω τους διαχειρι-

στές των καταφυγίων Πετρόστρουγκας και Κορομη-
λιάς και τους υλοτόμους για την άμεση ανταπόκριση 
και συνδρομή τους, καθώς και την Αντιπεριφερειάρ-

χη Π.Ε. Πιερίας, τον Δήμο Δίου-Ολύμπου, την Εθε-
λοντική Ομάδα Δράσης Ν. Πιερίας «Ο ΤΟΠΟΣ ΜΟΥ», 
τις επιχειρήσεις «ALMIRA BEACH BAR» και «Ολύμπι-
ον Ζευς-Hotel Brain» και τον ιδιοκτήτη ταξί κ. Ξενικό 
Απόστολο για την προσφορά ειδών διατροφής.
Τέλος, θα ήθελα να εκφράσω τις εγκάρδιες ευχαρι-

στίες μου σε όλο το πυροσβεστικό προσωπικό των 
Υπηρεσιών του Νομού μας για την αδιάκοπη προσπά-
θειά τους στην κατάσβεση της δασικής πυρκαγιάς, 
στο πυροσβεστικό προσωπικό των λοιπών Υπηρεσιών 
του Πυροσβεστικού Σώματος και τους εθελοντές που 
ενίσχυσαν τις δυνάμεις μας, καθώς και σε όλους τους 
πολίτες που προσέφεραν είδη διατροφής και φαρμα-
κευτικά υλικά.
Η συμπαράσταση και βοήθεια στις Πυροσβεστικές 

Υπηρεσίες του Νομού μας εκτιμάται ιδιαίτερα από 
όλους τους υπαλλήλους και δίνει κουράγιο και δύνα-
μη για να συνεχίσουμε το δύσκολο έργο μας, αυτό 

της προστασίας της ζωής και της περιουσίας των πο-
λιτών και της διαφύλαξης του φυσικού πλούτου του 
Νομού μας.
Ο Διοικητής
Παναγιώτης Γ. Πατσιαλής
Πύραρχος

Η Ένωση Συνταξιούχων Εμπόρων Ν. Πιερίας διοργανώνει ημερήσια εκδρομή στα Πετράλωνα, Ιερή Μονή Αγίας Αναστασίας και Σπήλαιο Χαλκιδικής στις 29 Σεπτεμβρί-
ου 2024. Οι εκδρομείς θα γευματίσουν στα Μουδανιά.
Πληροφορίες - Εγγραφές στο γραφείο της Ένωσης, Εθνικής Αντιστάσεως 34 και στα τηλ: 2351079987-6972672830-6979786154.

ΕΝΩΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΕΜΠΟΡΩΝ Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ 

Ημερήσια εκδρομή στα Πετράλωνα
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 5Ρεπορτάζ
Εκδήλωση για την παρουσίαση του νέου λογοτύπου 

του Πιερικού Οργανισμού Τουριστικής Ανάπτυξης και 
Προβολής, πραγματοποιήθηκε την Τρίτη 10 Σεπτεμ-
βρίου, στην αίθουσα συνεδριάσεων της Περιφερει-
ακής Ενότητας Πιερίας. Την παρουσίαση «άνοιξε» ο 

Πρόεδρος του ΠΟΤΑΠ κ. Γιώργος Κάραλης καλωσο-
ρίζοντας όλους τους παρευρισκόμενους ενώ στη συ-
νέχεια τον λόγο πήρε η Αντιπεριφερειάρχης κ. Σοφία 
Μαυρίδου. Με τη σειρά της καλωσόρισε όλους τους 
παριστάμενους και κυρίως την Αντιπεριφερειάρχη κ. 
Βίκυ Χατζηβασιλείου, ενώ μίλησε για την προσπάθεια 
που καταβάλει ο Οργανισμός σε συνεργασία με τα 
μέλη του για την προώθηση του τουριστικού προϊό-
ντος.

Το νέο σήμα που σηματοδοτεί μία νέα εποχή για 
όλα τα μέλη του ΠΟΤΑΠ, έχει σχεδιαστεί από τον κ. 
Σπύρο Τσιλιγκιρίδη, ο οποίος όπως εξήγησε στην πα-
ρουσίαση, εμπνεύστηκε από την ομορφιά, την ευγέ-
νεια, την φιλοξενία καθώς φαντάστηκε την Πιερία ως 
μία κοπέλα όμορφη, ελκυστική και πολύχρωμη.
Ο ΠΟΤΑΠ με αφετηρία την αλλαγή του λογοτύπου, 

υπόσχεται συνεχή εξέλιξη και ανάπτυξη.
Στην εκδήλωση απεύθυναν χαιρετισμό και η Αντι-

δήμαρχος Τουρισμού Δήμου Κατερίνης και μέλος του 
Δ.Σ. του ΠΟΤΑΠ κ.Ελίνα Διαμαντοπούλου, καθώς και 
η Αντιδήμαρχος Τουρι-
σμού του Δήμου Πύδνας 
- Κολινδρού κ. Μαρία Να-
βροζίδου.
Στο τέλος της παρου-

σίασης δόθηκαν ανα-
μνηστικά δώρα στην 
Αντιπεριφερειάρχη κ. 
Βίκυ Χατζηβασιλείου και 
στον δημιουργό του λο-
γοτύπου κ. Σπύρο Τσιλι-
γκιρίδη.

Παρουσιάστηκε το νέο λογότυπο του ΠΟΤΑΠ

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Πιερικού Οργανισμού 
Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.) 
εκφράζει δημόσια τις ευχαριστίες του προς το πρόσω-
πο του επίτιμου καθηγητή του Τμήματος Διοίκησης 
Εφοδιαστικής Αλυσίδας του Διεθνούς Πανεπιστημίου 

Ελλάδος κ. Ευάγγελο Καραβαγγέλη, για την εποικοδο-
μητική του συμβολή στη διαμόρφωση του νέου λογό-
τυπου του Οργανισμού «Olympus Riviera Greece».
Επίσης ευχαριστεί όλους όσοι αποδέχθηκαν το κάλε-

σμα και συμμετείχαν στην πρόσκληση ενδιαφέροντος 

του Π.Ο.Τ.Α.Π., υποβάλλοντας τις καθ’ όλα αξιόλογες 
προτάσεις τους, έτσι ώστε η Πιερία να εκφράζεται 
σύγχρονα, πρωτοπόρα και παραγωγικά στο διεθνή 
ορίζοντα της αγοράς του τουριστικού προϊόντος.
Η Πιερία της επισκεψιμότητας πλέον αλλάζει σελίδα.

Ο Π.Ο.Τ.Α.Π. ευχαριστεί τον επίτιμο καθηγητή του Διεθνούς 
Πανεπιστημίου Ελλάδος Ευάγγελο Καραβαγγέλη

Αντιπροσωπεία αποτελούμενη από στελέχη της 
ΝΑΣΑ επισκέφθηκε το Δίον, στο πλαίσιο της συνερ-
γασίας των πανεπιστημίων του Λος Άντζελες και του 
Αριστοτελείου Θεσσαλονίκης.
Επικεφαλής της αντιπροσωπείας ήταν η Ελληνίδα 

Αθηνά Πείδου, καταγόμενη από την Κατερίνη. Η ειδι-
κότητα της κ. Πείδου είναι Space Geodesist at NASA 
Jet Propulsion Laboratory.
Τα στελέχη της ΝΑΣΑ υποδέχτηκαν στο Δίον ο Πρό-

εδρος του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου Γρηγόρης 
Παπαχρήστος και η Γραμματέας Ροδή Ναβροζίδου.
Την ξενάγηση στο αρχαιολογικό πάρκο έκανε η αρ-

χαιολόγος του ΑΠΘ Ελευθερία Κυριακοπούλου. Το 
πρωί της ίδιας μέρας τα στελέχη της ΝΑΣΑ πραγματο-
ποίησαν ανάβαση στον Όλυμπο.
Ο Πρόεδρος του ΟΡΦΕΟ τους χάρισε λευκώματα 

του Ολύμπου και του Φεστιβάλ Ολύμπου.
Περιττό να αναφέρουμε τον θαυμασμό τους και τις 

θετικές εντυπώσεις τους, από την Πιερία και τη φιλο-
ξενία τους σε αυτήν.

Επιστήμονες της ΝΑΣΑ φιλοξενήθηκαν από τον ΟΡ.ΦΕ.Ο. στο Δίον

Η Εφορεία Αιμοδοσίας της Εταιρείας Πιερικών Μελετών, με την επωνυμία «Εστία Πιερίδων Μουσών Κατερίνης» και ο Σύλλογος Γονέων και 
Κηδεμόνων Ατόμων με Αναπηρία «ΣΤΗΡΙΖΩ» Ν. Πιερίας, σας προσκαλούν την Τρίτη 17 Σεπτεμβρίου και ώρα 7.00 το απόγευμα στην 22η Πα-
νελλήνια Λαμπαδηδοδρομία των Συλλόγων Εθελοντών Αιμοδοτών Ελλάδος(Π.Ο.Σ.Ε.Α.).
Η τελετή αφής της Φλόγας Αγάπης θα ξεκινήσει από τον Ιερό Ναό της Θείας Αναλήψεως Κατερίνης και θα καταλήξει στην πλατεία Ελευθερίας.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Σας περιμένουμε όλους τους Πιεριείς, μικρούς και μεγάλους, σε αυτή τη μεγάλη γιορτή αγάπης και προσφοράς στο συνάνθρωπο!
Μετά το τέλος της Λαμπαδηδρομίας θα ακολουθήσει μουσική εκδήλωση με την παιδική χορωδία της Εστίας Πιερίδων Μουσών Κατερίνης και 

τη συμμετοχή καλλιτεχνών από την Πιερία.

Σήμερα στην Κατερίνη η 22η Πανελλήνια 
Λαμπαδηδοδρομία των Συλλόγων Εθελοντών Αιμοδοτών 

Ελλάδος
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση6 Τοπικά

Το απόγευμα της Τρίτης 10 Σεπτεμβρίου 2024, 
στην Αίθουσα Συνεδριάσεων της Περιφερειακής 
Ενότητας Πιερίας πραγματοποιήθηκε ενημερωτική 
συνάντηση για την εκδήλωση «Ολύμπια Μονοπάτια 
Πολιτιστικής Κληρονομιάς» που σχεδιάζει η Περιφε-
ρειακή Ενότητα Πιερίας σε συνεργασία με τον Δήμο 
Πύδνας-Κολινδρού και τον Πιερικό Οργανισμό Τουρι-
στικής Ανάπτυξης και Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.).
Στην πρώτη αυτή συνάντηση συμμετείχαν εκπρό-

σωποι των πολιτιστικών συλλόγων του Νομού Πιε-
ρίας. Ως οικοδέσποινα της νέας αυτής πρωτοβουλίας 
της Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας η Αντιπερι-
φερειάρχης κ. Σοφία Μαυρίδου, αφού καλωσόρισε 
τους εκπροσώπους των Πολιτιστικών Συλλόγων της 
Πιερίας, τόνισε το σπουδαίο έργο που επιτελούν, 
αλλά και το σημαντικό ρόλο που διαδραματίζουν στη 
διατήρηση και διάδοση των πολιτιστικών αξιών του 
τόπου.
«Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας και εγώ προσω-

πικά πάντα θα είμαστε αρωγοί και θα στηρίζουμε 
ενέργειες και πρωτοβουλίες που εντάσσονται στο 
σημαντικό πολιτιστικό έργο των δραστήριων συλλό-
γων σας, που στόχο έχει να διασπείρει τον πολιτιστι-
κό μας πλούτο και να αναδείξει τη συμβολή του στο 
πολιτιστικό γίγνεσθαι του τόπου.
Στο πλαίσιο αυτό σχεδιάζουμε ένα μεγάλο αφιέ-

ρωμα στην πολιτιστική μας κληρονομιά με στόχο να 
αναδειχθούν τα ιστορικά στοιχεία και τα ιδιαίτερα 

χαρακτηριστικά των πληθυσμιακών ομάδων που 
συνθέτουν το πολιτιστικό μωσαϊκό της Πιερίας», δή-
λωσε η κ. Μαυρίδου.
Από την πλευρά της η Αντιδήμαρχος Τουρισμού 

του Δήμου Πύδνας –Κολινδρού κ. Μαρία Ναβροζί-
δου, αφού ευχαρίστησε την Αντιπεριφερειάρχη Πιε-
ρίας, κα Σοφία Μαυρίδου, για την αξιέπαινη πρωτο-
βουλία της, δήλωσε χαρακτηριστικά: «Τα “Ολύμπια 
Μονοπάτια Πολιτιστικής Κληρονομιάς” αποτελούν 
μια μοναδική ευκαιρία να γιορτάσουμε την πλούσια 
ελληνική παράδοση μέσα από την τέχνη του χορού, 
τα ήθη και τα έθιμά μας.
Μας τιμάει ιδιαίτερα η πρόταση της κ. Μαυρίδου, 

τα “Ολύμπια Μονοπάτια Πολιτιστικής Κληρονομιάς” 
να διεξαχθούν φέτος για πρώτη φορά στον Μακρύ-
γιαλο και στην ευρύτερη περιοχή του Δήμου μας».
Η εκδήλωση, που είναι προγραμματισμένη για τα 

μέσα Οκτωβρίου, στην κεντρική πλατεία του Μακρυ-
γιάλου, θα φιλοξενήσει χορευτικούς συλλόγους και 
ομάδες από την Πιερία και την Κεντρική Μακεδονία, 
προσφέροντας ένα θέαμα γεμάτο ζωντάνια, χρώμα 
και μουσική.
Παράλληλα θα πραγματοποιηθούν εκθέσεις και 

διάφορα άλλα δρώμενα, όπως επίσης και δράσεις για 
παιδιά με επίκεντρο πάντα τις ιδιαίτερες παραδόσεις 
και τον πολιτισμό.

ΑΠΟ ΤΗΝ Π.Ε. ΠΙΕΡΙΑΣ ΣΕ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ ΤΟΝ Π.Ο.Τ.Α.Π. ΚΑΙ ΤΟΝ ΔΗΜΟ ΠΥΔΝΑΣ – ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ

«Ολύμπια Μονοπάτια Πολιτιστικής Κληρονομιάς» 

Η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου υπέγραψε με τον ανάδοχο τη 
σύμβαση για τη διαμόρφωση του περιβάλλοντα χώρου του Κέντρου Φιλοξενίας 
παιδιών, νέων και φοιτητών της Ιεράς Μητρόπολης Κίτρους, Κατερίνης και Πλατα-
μώνος
Την Τρίτη, 10 Σεπτεμβρίου 2024, υπεγράφη η σύμβαση μεταξύ της Περιφερει-

ακής Ενότητας Πιερίας και του αναδόχου μετά από ανοιχτό διαγωνισμό, για την 
υλοποίηση του έργου με τίτλο «Διαμόρφωση και αναβάθμιση περιβάλλοντος χώ-
ρου του Κέντρου Φιλοξενίας παιδιών, νέων και φοιτητών της Ιεράς Μητρόπολης».
Το εν λόγω έργο, με κωδικό 3152ΠΙΕ002ΚΑΠ21 ΚΑΕ 9725 χρηματοδοτείται από 

το Τεχνικό Πρόγραμμα Επενδυτικών Δαπανών 
Π.Κ.Μ. έτους 2024 και αφορά σε εργασίες δι-
αμόρφωσης τοπίου, εργασίες για ολόκληρες 
κατασκευές ή μέρη κατασκευών και έργα πολι-
τικού μηχανικού, καθώς επίσης κι επισκευή και 
συντήρηση εγκαταστάσεων.
Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας στηρίζει το πολυσχιδές έργο της Ιεράς Μητρό-

πολης Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος, με έργα τα οποία ωφελούν τους συ-
μπολίτες μας και κυρίως τα παιδιά και τους νέους μας.

Υπογραφή της σύμβασης για τη διαμόρφωση 
του περιβάλλοντα χώρου του Κέντρου 

Φιλοξενίας παιδιών, νέων και φοιτητών 
της Ι.Μ. Κίτρους

Τη Δευτέρα 9 Σεπτεμβρίου 2024, η Αντιπεριφε-
ρειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου συμμετείχε ως 
προσκεκλημένη ομιλήτρια στην Ημερίδα της Εταιρείας 
Διαβαλκανικής Συνεργασίας Γυναικών σε συνεργασία 
με το Κέντρο UNESCO για τις Γυναίκες και την Ειρήνη 

στα Βαλκάνια, η οποία πραγματοποιήθηκε στο πλαί-
σιο της 88ης Διεθνούς Έκθεσης Θεσσαλονίκης.
Θέμα της ημερίδας αποτέλεσαν οι «Γυναίκες των 

Βαλκανίων στην πρώτη γραμμή αντιμετώπισης της 
κλιματικής κρίσης: Ανθεκτικότητα και Αειφορία». Η 
κ. Μαυρίδου, αφού ευχαρίστησε την Πρόεδρο του 
Κέντρου UNESCO για τις Γυναίκες και την Ειρήνη στα 
Βαλκάνια και της Εταιρείας Διαβαλκανικής Συνεργα-
σίας Γυναικών κ. Καίτη Τζιτζικώστα, για την τιμητική 
πρόσκληση να συμμετέχει σε αυτήν την εκδήλωση, 
όπως επίσης την κ. Εύη Δοσίου – Κωνσταντοπούλου 
και τη συντονίστρια της εκδήλωσης Δρ. Βαλασία Ια-
κωβόγλου, καθώς και τα μέλη του Δ.Σ., αναφέρθηκε 
στη διατήρηση του Ολύμπου ως πράσινου προο-
ρισμού και στο ρόλο των γυναικών στη γυναικεία 
πράσινη επιχειρηματικότητα. Επιπλέον, η Αντιπερι-
φερειάρχης Πιερίας, υπογράμμισε τη σημασία της 
προστασίας φυσικών πόρων, όπως ο Όλυμπος, και 
την προώθηση του αγροτουρισμού ως μέσο βιώσιμης 
ανάπτυξης, επισημαίνοντας πως οι γυναίκες παίζουν 

καθοριστικό ρόλο σε αυτές τις δραστηριότητες, συν-
δυάζοντας την προστασία του περιβάλλοντος με την 
ενίσχυση των τοπικών οικονομιών.
Κατά τη διάρκεια της ημερίδας ακούστηκαν οι εξαι-

ρετικά ενδιαφέρουσες τοποθετήσεις των ομιλητών και 
ομιλητριών, οι οποίες εστίασαν στις επιπτώσεις της 
κλιματικής κρίσης και τη διάσταση του φύλου στην 
νέα αυτή συνθήκη, ενώ 
η εκδήλωση, η οποία 
στέφθηκε με απόλυτη 
επιτυχία ολοκληρώθη-
κε με την παραδοχή, 
πως το γυναικείο φύλο 
πράγματι επηρεάζεται 
περισσότερο από την 
κλιματική αλλαγή, κα-
θώς ως ευάλωτη ομάδα 
καλείται να αντιμετωπί-
σει συχνότερα τις συνέ-
πειες αυτής.

Η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας ομιλήτρια στην ημερίδα 
της Εταιρείας Διαβαλκανικής Συνεργασίας Γυναικών 

σε συνεργασία με το Κέντρο UNESCO για τις Γυναίκες 
και την Ειρήνη στα Βαλκάνια
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Κάτω από αντίξοες καιρικές συνθήκες, πραγματο-
ποιήθηκαν την Παρασκευή 13 Σεπτεμβρίου 2024 τα 
εγκαίνια της Εμποροπανήγυρης του Αιγινίου, η οποία 
διαρκεί έως τις 22 Σεπτεμβρίου. Μόλις ξεκίνησε η 
τελετή του αγιασμού, άρχισε να βρέχει και να φυσά 
δυνατός άνεμος. Παρά τις δυσκολίες που προκάλεσε 
η ξαφνική αλλαγή του καιρού, η τελετή πραγματοποι-
ήθηκε κανονικά, αν και με ταχύτερους ρυθμούς.

Πολλοί από τους παρευρισκόμενους, όπως και οι επί-
σημοι προσκεκλημένοι, αναγκάστηκαν να ανοίξουν τις 
ομπρέλες τους για να προστατευθούν από τη βροχή, 
ενώ ο άνεμος δυσκόλευε ακόμα περισσότερο την κα-
τάσταση. Λίγα λεπτά αργότερα η βροχή σταμάτησε, 
κάτι που ικανοποίησε διοργανωτές και εκθέτες. Ση-
μειώνεται πως στα φετινά εγκαίνια, για πρώτη φορά, 
υπήρχε και απόδοση της όλης τελετής στη νοηματική 

γλώσσα.
Η Εμποροπανήγυρη του Αιγινίου, που αποτελεί έναν 

από τους σημαντικότερους θεσμούς της περιοχής, 
αναμένεται να προσελκύσει επισκέπτες από όλη τη 
Μακεδονία και όχι μόνο με το πλούσιο πρόγραμμά 
της και τα πολλά εκθεσιακά περίπτερα. Οι οργανωτές 
και οι εκθέτες ευελπιστούν ότι ο καιρός θα βελτιωθεί 
τις επόμενες ημέρες, ώστε οι εκδηλώσεις να πραγμα-
τοποιηθούν χωρίς άλλα απρόοπτα. 
Στην τελετή των εγκαινίων, μεταξύ άλλων, παρέ-

στησαν ο Υφυπουργός Μακεδονίας – Θράκης Κώστας 
Γκιουλέκας, η Συντονίστρια του Γραφείου του Πρω-
θυπουργού στη Θεσσαλονίκη Έλενα Σώκου, ο Γενικός 
Γραμματέας του Υπουργείου Εσωτερικών Σάββας Χιο-
νίδης, οι Βουλευτές Πιερίας Φώντας Μπαραλιακος και 
Σπύρος Κουλκουδινας, η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας 
Σοφία Μαυρίδου, ο Πρόεδρος της ΚΕΔΕ Λάζαρος Κυ-
ρίζογλου, ο Πρόεδρος του ΦΟΣΔΑ Μιχάλης Γεράνης, 
ο Δήμαρχος Δίου - Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιολιος, ο 
Αντιδήμαρχος Κατερίνης, ως εκπρόσωπος του Δημάρ-
χου, Θωμάς Αναστασιάδης, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί 
Σύμβουλοι και εκπρόσωποι φορέων του τόπου. 

ΑΝΑΜΕΝΕΤΑΙ ΕΩΣ ΤΙΣ 22 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ ΝΑ ΠΡΟΣΕΛΚΥΣΕΙ ΕΠΙΣΚΕΠΤΕΣ ΑΠΟ ΟΛΗ ΤΗ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ 
ΚΑΙ ΟΧΙ ΜΟΝΟ ΜΕ ΤΟ ΠΛΟΥΣΙΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΤΗΣ ΚΑΙ ΤΑ ΠΟΛΛΑ ΕΚΘΕΣΙΑΚΑ ΠΕΡΙΠΤΕΡΑ

Πραγματοποιήθηκαν τα εγκαίνια της Εμποροπανήγυρης 
Αιγινίου

Η Διαρκής Ιερά Σύνοδος, κατά τη συνεδρίασή 
της που έλαβε χώρα την Τρίτη 27 Αυγούστου. με 
αφορμή την προς Κύριο εκδημία του Μητροπολίτη 
πρώην Κίτρους Αγαθονίκου, αποφάσισε να απευθύ-
νει τα συγχαρητήρια και τις ευχαριστίες της προς 
τον Σεβασμιώτατο Μητροπολίτη Κίτρους, Κατερίνης 
και Πλαταμώνος κ. Γεώργιο για την υποδειγματική 
του φροντίδα και για το ανύστακτο ενδιαφέρον του 
προς τον μακαριστό Μητροπολίτη πρώην Κίτρους 
κυρό Αγαθόνικο κατά τα τελευταία έτη της ζωής 
τους.
Παράλληλα, η Ιερά Σύνοδος ευχαριστεί τον Σεβα-

σμιώτατο Ποιμενάρχη κ. Γεώργιο για την εξαιρετική 

του μέριμνα σε όλα όσα έκανε κατά την εκδημία 
του μακαριστού Γέροντος Μητροπολίτου, την νε-
κρώσιμη ακολουθία και τα μνημόσυνα.
Ο μακαριστός Μητροπολίτης Γέροντας Αγαθόνι-

κος, έπειτα από πολυετή ασθένεια, άφησε ειρηνικά 
την τελευταία πνοή του το πρωί της Δευτέρας 10 
Ιουνίου, νοσηλευόμενος κατ’ οίκον στο Μητροπο-
λιτικό Μέγαρο Κατερίνης. Υπέμεινε καρτερικά και 
σιωπηρά τη δοκιμασία της πολυετούς ασθένειας 
απολαμβάνοντας τον σεβασμό και την τιμή προς το 
σεπτό πρόσωπό του από τον διάδοχό του Σεβασμι-
ώτατο Μητροπολίτη κ. Γεώργιο, τους κληρικούς και 
τους πιστούς της Ιεράς Μητροπόλεως.

Ευχαριστήρια επιστολή της Ιεράς Συνόδου της Εκκλησίας 
της Ελλάδος προς τον Μητροπολίτη Κίτρους κ. Γεώργιο

Την Τρίτη 10 Σεπτεμβρίου συμπληρώθηκαν τρεις μή-
νες από την προς Κύριο εκδημία του Μητροπολίτη πρώ-
ην Κίτρους Αγαθονίκου.
Την ημέρα αυτή στον Κοιμητηριακό Ναό Αγίου Λαζά-

ρου Κατερίνης τελέστηκε ο Όρθρος και Αρχιερατική Θ. 
Λειτουργία από τoν Θεοφιλέστατο Επίσκοπο Άσσου κ. 
Τιμόθεο, Ιεράρχη του Οικουμενικού Πατριαρχείου, ο 
οποίος διακονεί την Κολομβία και τη Βενεζουέλα. Συλ-
λειτούργησαν Ιερείς και Διάκονοι.
Κατά τον Όρθρο και την Αρχιερατική Θ. Λειτουργία 

έψαλαν μοναχές της Ιεράς Μονής Αγίου Αθανασίου Κο-
λινδρού.
Στο τέλος της Θ. Λειτουργίας τελέστηκε το Τρίμηνο 

Μνημόσυνο του αειμνήστου Ιεράρχου προεξάρχοντος 
του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτου Γέροντος Καισαρείας 
κ. Θεοφυλάκτου (Πατριαρχείο Αλεξανδρείας) και με τη 
συμμετοχή των Θεοφιλεστάτων Επισκόπων Μυρίνης κ. 
Αθηναγόρα (ο οποίος διακονεί στις Νήσους Καραϊβικής) 

και Άσσου κ. Τιμοθέου.
Επίσης, έλαβε μέρος και ο οικείος Ποιμενάρχης κ. Γε-

ώργιος, ενώ συμπροσευχήθηκαν οι κληρικοί της Ιεράς 
Μητροπόλεως Κίτρους.
Μετά το πέρας της Θ. Λειτουργίας, όλοι μετέβησαν 

στον τάφο του Ιεράρχου, απέναντι από τον Ιερό Ναό, 
όπου τελέστηκε Αρχιερατικό Τρισάγιο και παρατέθηκε 
επιμνημόσυνη δεξίωση.
Στη συνέχεια, εντός του Ιερού Κοιμητηριακού Ναού 

Αγίου Λαζάρου, πραγματοποιήθηκε Ιερατική Σύναξη με 
το ομιλητή τον Πρωτοπρεσβύτερο π. Αθανάσιο Γιου-
σμά, κληρικό της Ιεράς Μητροπόλεως Μυτιλήνης και 
πνευματικό τέκνο του μακαριστού Μητροπολίτη Αγαθο-
νίκου, ο οποίος μίλησε καρδιακά και γλαφυρά στηριζό-
μενος σε προσωπικά βιώματα.
Ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης 

και Πλαταμώνος κ. Γεώργιος ευχαρίστησε τους Αρχιε-
ρείς, καθώς και τον ομιλητή για τη συμμετοχή τους στο 

Τρίμηνο Μνημόσυνο. Επίσης ευχαρίστησε τους κληρι-
κούς, τις μοναχές και τους πιστούς που συμμετείχαν στο 
Τρίμηνο Μνημόσυνο, τιμώντας τη μνήμη του μακαρι-
στού Ποιμενάρχου της Πιερίας Γέροντος Αγαθονίκου.

Τρίμηνο μνημόσυνο Μητροπολίτου πρώην Κίτρους 
Αγαθονίκου
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Στην Κατερίνη βρέθηκε την Τετάρτη 11 Σεπτεμβρί-
ου 2024 η υποψήφια Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ-Κινήμα-
τος Αλλαγής Άννα Διαμαντοπούλου, συνεχίζοντας 
τη μεγάλη της περιοδεία ενόψει των εσωκομματικών 
εκλογών. Η πρώην υπουργός και Ευρωπαία Επίτρο-
πος, που διεκδικεί την 
ηγεσία του κόμματος, 
επισκέφτηκε την πόλη 
μας, όπου πραγματο-
ποίησε ομιλία σε κε-
ντρικό καφέ, ενώπιον 
πλήθους πολιτών και 
τοπικών στελεχών 
του κόμματος.
Κατά τη διάρκεια 

της ομιλίας της, η 
Άννα Διαμαντοπούλου 
αναφέρθηκε εκτενώς 
στην απόφασή της να 
θέσει υποψηφιότητα 

για την προεδρία του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ.
Παράλληλα, έστειλε ένα ξεκάθαρο μήνυμα ενότητας 

και συνένωσης δυνάμεων, καλώντας τα μέλη και τους 
φίλους του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ να στηρίξουν την υποψη-
φιότητά της.

Η περιοδεία της κ. Διαμαντοπούλου στην Κατερίνη 
εντάσσεται σε μια σειρά επισκέψεων σε πόλεις της 
Ελλάδας, με στόχο την παρουσίαση των προτάσεών 
της και τη συζήτηση με τους πολίτες, ώστε να αφου-
γκραστεί τις ανάγκες και τις ανησυχίες τους.

Στην Κατερίνη η υποψήφια Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ 
Άννα Διαμαντοπούλου

Σε ατμόσφαιρα ενθουσιασμού και με μεγάλη συμ-
μετοχή κόσμου πραγματοποιήθηκε η επίσκεψη του 
υποψηφίου για την προεδρία του ΠΑΣΟΚ Παύλου 
Γερουλάνου, στην Κατερίνη. Η εκδήλωση έλαβε χώρα 
το απόγευμα της Τετάρτης 11 Σεπτεμβρίου 2024, στο 
κέντρο των Μουσών, όπου ο κ. Γερουλάνος είχε την 

ευκαιρία να συναντήσει από κοντά μέλη και φίλους 
του κόμματος, καθώς και πολίτες που ήρθαν να ακού-
σουν τις απόψεις και τις προτάσεις του για το μέλλον 
του ΠΑΣΟΚ.
Ανάμεσα στους παρευρισκόμενους βρέθηκαν και 

πολλά τοπικά κομματικά στελέχη, που εξέφρασαν 

την αμέριστη στήριξή τους στην υποψηφιότητα Γε-
ρουλάνου για την ηγεσία του κόμματος. Ο ίδιος ο κ. 
Γερουλάνος, κατά την ομιλία του, τόνισε την ανάγκη 
για ανανέωση και ενότητα στο ΠΑΣΟΚ, υπογραμμίζο-
ντας τη σημασία του να ξανακερδίσει το κόμμα την 
εμπιστοσύνη των πολιτών.

Επίσκεψη του υποψήφιου Προέδρου του ΠΑΟΚ – ΚΙΝΑΛ 
Παύλου Γερουλάνου στην Κατερίνη 

Στην Κατερίνη βρέθηκε το Σάββατο 14 Σεπτεμβρίου 
2024 ο υποψήφιος πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ κ. Μιχάλης 

Κατρίνης, στο πλαίσιο της πανελλαδικής περιοδείας 
του ενόψει των εσωκομματικών εκλογών. Ο κ. Κατρί-

νης συναντήθηκε με μέλη και φίλους του κόμματος, 
σε μια εκδήλωση που χαρακτηρίστηκε από έντονο 
πολιτικό διάλογο και ενδιαφέρον για το μέλλον του 
ΠΑΣΟΚ και της χώρας.
Κατά τη διάρκεια της ομιλίας του, ο κ. Κατρίνης 

ανέπτυξε αναλυτικά τις θέσεις του για την επόμενη 
μέρα του κόμματος, τονίζοντας την ανάγκη για ανα-
νέωση και ενότητα. Αναφέρθηκε στην στρατηγική 
που πρέπει να ακολουθήσει το ΠΑΣΟΚ προκειμένου 
να ανακτήσει τη θέση του ως κεντρικός πολιτικός πα-
ράγοντας, αλλά και στην απόφαση που έλαβε ο ίδιος 
να είναι υποψήφιος, υπογραμμίζοντας πως η επιλογή 
αυτή ήρθε ως αποτέλεσμα του ενδιαφέροντός του για 
την ενίσχυση της δημοκρατικής παράταξης.

Στην Κατερίνη ο υποψήφιος Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ 
Μιχάλης Κατρίνης
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Την Κατερίνη επισκέφθηκε την Πέμπτη 12 Σεπτεμ-
βρίου 2024 η υποψήφια Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ – ΚΙ-
ΝΑΛ Νάντια Γιαννακοπούλου. Η κ. Γιαννακοπούλου, 
σε μια κίνηση που αποσκοπεί στην ενίσχυση της 
επαφής της με τους πολίτες και τους τοπικούς φορείς, 
συνομίλησε με στελέχη, υποστηρικτές του κόμματος, 
αλλά και κατοίκους της περιοχής, ανταλλάσσοντας 
απόψεις και προτάσεις για το μέλλον της παράταξης 
και της χώρας, σε γνωστό καφέ της πόλης.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, η κ. Γιαννακο-
πούλου έδωσε έμφαση στην ανάγκη ανανέωσης και 
ενδυνάμωσης του ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής, κα-

θώς και στην προώθηση μιας προοδευτικής πολιτικής 
ατζέντας που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες προ-
κλήσεις.
Στο πλαίσιο της συνάντησης με Κατερινιώτες, η κ. 
Γιαννακοπούλου δέχθηκε ερωτήσεις, μεταξύ άλλων, 
τον Πολιτευτή Πιερίας κ. Κωνσταντίνο Κουτρούπα, 
τον υποψήφιο Ευρωβουλευτή κ. Στεφόπουλο και το 
μέλος της Κ.Ε. κ. Κιτιξή.

Νωρίτερα, η κ. Γιαννακοπούλου πραγματοποίησε σει-
ρά επισκέψεων στην περιοχή, ξεκινώντας από το Ερ-
γατοϋπαλληλικό Κέντρο Κατερίνης, ενώ ακολούθησε 
επίσκεψη στην Ένωση Ξενοδόχων Πιερίας.
Η κ. Γιαννακοπούλου, στο πλαίσιο της περιοδείας της 
στην Κατερίνη, περιηγήθηκε επίσης στην αγορά της 
Κατερίνης, συνομιλώντας με καταστηματάρχες και 
πολίτες.

Η υποψήφια Πρόεδρος ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ Νάντια 
Γιαννακοπούλου στην Κατερίνη

Γράφει η Μαρία Μίχου 
Στηρίζω τον Χάρη Δούκα για να φτιάξουμε ξανά τη 

μεγάλη Δημοκρατική μας Παράταξη.
Για να κάνουμε το ΠΑΣΟΚ, πλειοψηφικό Κίνημα 

στην κοινωνία
Για να ζωντανέψει και πάλι το ΠΑΣΟΚ σε κάθε πόλη 

και κάθε χωριό της Ελλάδας. Χωρίς αποκλεισμούς, 
χωρίς εσωστρέφεια .
Για να δώσουμε διέξοδο και προοπτική ξανά στα 

εκατομμύρια των Ελλήνων που θέλουν εναλλακτική 
πρόταση στα δύσκολα προβλήματα που αντιμετωπί-
ζουν.
Για να απαντήσουμε στις αγωνίες των χιλιάδων 

στελεχών μας που για 15 χρόνια έδωσαν μάχες και 
κράτησαν όρθιο το κόμμα μας. 
Ο Χάρης Δούκας κινητοποιεί δυνάμεις της ευρύτε-

ρης προοδευτικής παράταξης με ένα αυθεντικό κάλε-
σμα. 
Πιστεύει στη συλλογικότητα και δεσμεύεται για ένα 

ανοιχτό κόμμα με αξιοποίηση στελεχών και όλων των 
υγειών Δημοκρατικών Δυνάμεων. 
Έχει την τεχνοκρατική επάρκεια αλλά κυρίως την 

πολιτική συγκρότηση για να ηγηθεί μιας μεγάλης 
ριζοσπαστικής προσπάθειας για τη διαμόρφωση μιας 
μεγάλης, ανοιχτής, πλειοψηφικής παράταξης με στό-
χο να αλλάξουμε τη χώρα. Σήμερα η χώρα χρειάζεται 
αλλαγή κατεύθυνσης.
Εκφράζει την ατζέντα του 21ου αιώνα.
Το ΠΑΣΟΚ διαχρονικά αφουγκράζονταν την κοινω-

νία, εξελίσσονταν, διαμόρφωνε πολιτικές για τον λαό. 
Με ριζοσπαστικές μεταρρυθμίσεις, με μετωπικό 

αγώνα ενάντια στις ανισότητες, στην αδικία και 
στους αποκλεισμούς. 
Για μια Ελλάδα που δεν ανήκει στους λίγους αλλά 

σε όλους. Μια ισχυρή Ελλάδα που μπορούμε να ζού-
με με αξιοπρέπεια. 
Με τον Χάρη Δούκα για να δημιουργήσουμε τη με-

γάλη δημοκρατική παράταξη του αύριο.
Είναι η ώρα της υπέρβασης και της νίκης!
Καλή επιτυχία Χάρη!!!Μαζί σου!!!

Γιατί με τον Χάρη Δούκα στις εκλογές ανάδειξης Προέδρου 
του ΠΑΣΟΚ

Την Κυριακή 08-09-2024, μέλη του Διοικητικού Συμ-
βουλίου της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Πιερίας 
πραγματοποίησαν συνάντηση με τον Πρόεδρο του 
ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής κ. Νίκο Ανδρουλάκη, προ-
κειμένου να του επιδώσουν υπόμνημα με τα βασικά 
αιτήματα του αστυνομικού προσωπικού. Στη διάρκεια 
της συνάντησης, συζητήθηκαν αναλυτικά τα κρίσιμα 
ζητήματα που αντιμετωπίζουν οι αστυνομικοί στην Πιε-
ρία και σε όλη την Ελλάδα.
Στο υπόμνημα που επιδόθηκε, τονίστηκαν τα παρα-

κάτω κύρια αιτήματα:
1. Αναγνώριση της επικινδυνότητας του επαγγέλμα-

τος: Ζητήθηκε η επίσημη αναγνώριση του επαγγέλ-
ματος του αστυνομικού ως επικίνδυνο, με αντίστοιχη 
ηθική και υλική ανταμοιβή.
2. Επαναφορά των μισθών στα προ του 2012 επίπε-

δα: Ζητήθηκε η επιστροφή των μισθών στα επίπεδα 
πριν από τις περικοπές του 2012, που έχουν μειώσει 
δραματικά το βιοτικό επίπεδο των αστυνομικών.
3. Απαλλαγή από τα πάρεργα: Υπογραμμίστηκε η 

ανάγκη να απαλλαγεί το αστυνομικό προσωπικό από 
μη αστυνομικά καθήκοντα, όπως τα μέτρα τάξης σε 
αθλητικούς χώρους, δικαστήρια και η επίδοση δικογρά-
φων, ώστε να μπορεί να επικεντρωθεί στο κύριο έργο 
της ασφάλειας των πολιτών.
4. Κάλυψη των κενών οργανικών θέσεων της Διεύ-

θυνσης Αστυνομίας Πιερίας: Επισημάνθηκε η σοβαρή 
έλλειψη προσωπικού στη Διεύθυνση Αστυνομίας Πιε-
ρίας και ζητήθηκε η άμεση κάλυψη των κενών οργανι-
κών θέσεων.
5. Παύση των αναγκαστικών αποσπάσεων στην Αττι-

κή και κατάργηση της παράτασης ισχύος της παρ. 1Α 
του άρθρου 74 του ν. 5108/2024: Ζητήθηκε η παύση 
των αναγκαστικών αποσπάσεων αστυνομικών από 
την Πιερία προς την Αττική, που αποδυναμώνουν την 
τοπική αστυνόμευση και επιβαρύνουν το προσωπικό, 

καθώς και η κατάργηση της παράτασης του σχετικού 
άρθρου που επιτρέπει αυτές τις μετακινήσεις, ορίζο-
ντας το ποσό των εξόδων διανυκτέρευσης κατά ανώ-
τατο όριο μηνιαίως σε χίλια τριακόσια πενήντα ευρώ 
(1.350) ευρώ.
6. Αναθεώρηση της απόφασης για την πενιχρή αύξη-

ση της αποζημίωσης για την ωριαία νυχτερινή υπηρε-
σία: Τονίστηκε η αναγκαιότητα αναθεώρησης της από-
φασης που αυξάνει κατά 0,50 ευρώ την αποζημίωση 
για κάθε ώρα νυχτερινής υπηρεσίας.
Ο κ. Ανδρουλάκης έδειξε άριστη γνώση των προβλη-

μάτων που αντιμετωπίζουν οι αστυνομικοί και έκανε 
σημαντικές παρατηρήσεις πάνω στα ζητήματα που 
τέθηκαν. Επιπλέον, δεσμεύτηκε να προωθήσει τα αι-
τήματα και να τα θέσει προς συζήτηση στα αρμόδια 
θεσμικά όργανα, δείχνοντας έμπρακτο ενδιαφέρον 
για την επίλυση των προβλημάτων που αφορούν την 
αστυνομική κοινότητα.
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Πιερίας εκφράζει 

την ικανοποίησή της για την εποικοδομητική αυτή 
συνάντηση και θα παρακολουθεί στενά τις εξελίξεις, 
συνεχίζοντας να αγωνίζεται για τη βελτίωση των συν-
θηκών εργασίας και τη διασφάλιση των δικαιωμάτων 
του αστυνομικού προσωπικού.

Συνάντηση μελών του Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Πιερίας με τον Νίκο Ανδρουλάκη
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Το Σάββατο 14 Σεπτεμβρίου, εορτή Υψώσεως του 

Τιμίου Σταυρού, πραγματοποιήθηκε η έναρξη των κα-
τηχητικών δράσεων της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους, 
Κατερίνης και Πλαταμώνος.
Το απόγευμα της εορτής συγκλήθηκε Γενική Σύναξη 

των λαϊκών Κατηχητών στον χώρο των Εκκλησιαστι-
κών Ιδρυμάτων στην περιοχή Σβορώνου Κατερίνης.
Η Σύναξη άρχισε με σύντομη ακολουθία στον Ιδρυ-

ματικό Ιερό Ναό Αγίας Σοφίας, που περιλάμβανε την 
Προσκύνηση και την α’ στάση των Χαιρετισμών του 
Τιμίου Σταυρού.
Παρέστησαν συμπροσευχόμενος ο Θεοφιλέστατος 

Επίσκοπος Μυρίνης κ. Αθηναγόρας, Ιεράρχης του Οι-
κουμενικού Πατριαρχείου που διακονεί στις Νήσους 
της Καραϊβικής, καθώς και ο Αρχιμ. Χρυσόστομος 
Kaluanga Mulala, Κληρικός της Ιεράς Μητροπόλεως 
Κινσάνσας στο Κονγκό της Αφρικής.
Στη συνέχεια, ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Κί-

τρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γεώργιος απευ-
θύνθηκε με θερμά λόγια στους κατηχητές.
Αφενός τους ευχαρίστησε για τη διακονία που με 

προθυμία αναλαμβάνουν, αφετέρου τόνισε τη σπου-
δαιότητα της κατήχησης, ιδιαίτερα στην εποχή μας 

που υπάρχει τόσο μεγάλη κρίση αξιών, τονίζοντας χα-
ρακτηριστικά ότι «ήρθε η ώρα της Εκκλησίας».
Ακολούθως, έδωσε τον λόγο στους φιλοξενούμε-

νους Επίσκοπο κ. Αθηναγόρα και Αρχιμ. π. Χρυσό-
στομο, οι οποίοι μετέφεραν γλαφυρά το κλίμα και το 
πνεύμα της Ορθόδοξης Κατήχησης στον χώρο της 
Εξωτερικής Ιεραποστολής, όπου διακο-
νούν.
Το πρόγραμμα της Συνάξεως των Κα-

τηχητών συνεχίστηκε με τον Αρχιμ. π. 
Διονύσιο Γκόλια, Υπεύθυνο Νεότητος 
της Ιεράς Μητροπόλεως, ο οποίος έδω-
σε πρακτικές κατευθύνσεις, παρουσιά-
ζοντας τον προγραμματισμό δράσεων 
του νέου εκκλησιαστικού έτους.
Τέλος, επιδόθηκαν τα διοριστήρια έγ-

γραφα στους εκατόν είκοσι κατηχητές 
και κατηχήτριες της Ιεράς Μητροπόλε-
ως, που συμμετείχαν στη Σύναξη, με 
δεδομένο ότι αρκετοί απουσίαζαν λόγω 
της συνεχιζόμενης εξεταστικής περιό-
δου στα Πανεπιστήμια και άλλων κωλυ-
μάτων. Γι’ αυτούς θα προγραμματισθεί 

ειδική συνάντηση του Σεβασμιωτάτου σε ευθετότερο 
χρόνο.
Με ευθύνη του Γραφείου Νεότητας της Ιεράς Μη-

τροπόλεως, γίνεται για άλλη μια χρονιά προσπάθεια, 
ώστε να μην υπάρξει κανένα χωριό του Νομού Πιερί-
ας χωρίς κατηχητικές συνάξεις.

Έναρξη κατηχητικών δράσεων στην Ιερά Μητρόπολη Κίτρους

Στον συνδυασμό «Πιερία Αύριο» με επικεφαλής τον 
Κώστα Πίτσια για τις εκλογές του Επιμελητηρίου Πιερί-
ας, συμμετέχει και ο Στέργιος Τσουρέκας.
O κ. Τσουρέκας είναι ιδιοκτήτης της ταβέρνας «Αγιο-

νέρι» στο Δίον και ενός κρεοπωλείου, επίσης στο Δίον.
Διετέλεσε Πρόεδρος του Πολιτιστικού Συλλόγου Δίου 

και στη συνέχεια για πολλά χρόνια μέλος του Διοικητι-
κού Συμβουλίου.

Είναι χρόνια εθελοντής στον διεθνή αγώνα ορεινού 
τρεξίματος που πραγματοποιείται κάθε χρόνο στον Όλυ-
μπο «Olympus Marathon», υποστηρικτής του Φεστιβάλ 
Ολύμπου και της διοργάνωσης Ολύμπια εν Δίω.
Μέσα από την ενεργό συμμετοχή του σε φορείς και 

συλλόγους έχει αποδείξει έμπρακτα το ενδιαφέρον του 
για τον τόπο του.
Είναι έγγαμος και έχει ένα παιδί.

Υποψήφιος με τον Κώστα Πίτσια 
ο Στέργιος Τσουρέκας 

Άλλος ένας κρίκος προστίθεται στην αλυσίδα υπο-
ψηφίων στον συνδυασμό «Πιερία Αύριο» με επικεφα-
λή τον Κώστα Πίτσια για τις επερχόμενες εκλογές του 
Επιμελητηρίου Πιερίας.
Με τριανταπέντε χρόνια στο επιχειρείν (εστίαση, 

εμπόριο τροφίμων) και άλλα 20 χρόνια στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση ως τοπικός σύμβουλος Πλαταμώνα 
αρχικά και Δημοτικός Σύμβουλος Δίου-Ολύμπου με-
τέπειτα σε διάφορες θέσεις ευθύνης (Αντιπρόεδρος 

ΔΕΑΔΟ, διάφορες Αντιδημαρχίες, Πρόεδρος ΔΕΥΑ 
κλπ) ο Βασίλης Βροχαρίδης ανταποκρίθηκε με χαρά 
στην πρόσκληση του Κώστα Πίτσια για κοινή πορεία 
στις εκλογές.
Κοινός στόχος μία διοίκηση που θα ανταποκρίνεται 

στις προκλήσεις της εποχής, στην δυναμική του νο-
μού Πιερίας και ταυτόχρονα θα είναι κοντά στον κάθε 
επαγγελματία, από τον μεγαλύτερο επιχειρηματία ως 
και αυτόν που μόνος του ή με λιγοστούς υπαλλήλους παλεύει να κρατήσει το μαγαζί του ζωντανό.

Υποψήφιος με τον Κώστα Πίτσια 
ο Βασίλης Βροχαρίδης

Στον συνδυασμό «Πιερία Αύριο» με επικεφαλής τον Κώστα Πίτσια για τις εκλογές του Επιμελητηρίου Πιερίας, 
συμμετέχει και ο Γιώργος Γαροφύλλου – Χατζής.
Ο κ. Γαροφύλλου – Χατζής δραστηριοποιείται στον χώρο της εστίασης. Είναι ιδιοκτήτης του καταστήματος 

«Καφέ Κεντρικό» που βρίσκεται στον πεζόδρομο της Λεπτοκαρυάς.

Υποψήφιος 
με τον Κώστα Πίτσια 

ο Γιώργος Γαροφύλλου – Χατζής
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Πραγματοποιήθηκαν το πρωί της Κυριακής 15 Σε-
πτεμβρίου 2024 στην Κατερίνη οι εκδηλώσεις για 
την «Ημέρα Εθνικής Μνήμης της Γενοκτονίας των 
Ελλήνων της Μικράς Ασίας», η οποία καθιερώθηκε 
επίσημα να τιμάται την 14η Σεπτεμβρίου κάθε έτους. 
Η ημέρα αυτή τιμά τη μνήμη των θυμάτων της Μι-
κρασιατικής Καταστροφής και της γενοκτονίας που 
υπέστησαν οι Έλληνες από το Τουρκικό Κράτος στις 
αρχές του 20ού αιώνα.
Οι φετινές εκδηλώσεις ξεκίνησαν στις 10:00 το πρωί 

στον Καθεδρικό Ιερό Ναό Θείας Αναλήψεως, όπου, 
μετά την τέλεση της Θείας Λειτουργίας, πραγματο-
ποιήθηκε επιμνημόσυνη δέηση για τα θύματα. Στη 
συνέχεια, ο επίτιμος Πρόεδρος του Πολιτιστικού Συλ-

λόγου Μικρασιατών Νέας Εφέσου «Ο Ηράκλειτος» κ. 
Ιωάννης Δημητριάδης εκφώνησε ομιλία, στην οποία 
αναφέρθηκε στη σημασία της ημέρας, την ιστορική 
μνήμη και το χρέος των νεότερων γενιών να διατη-
ρήσουν ζωντανή τη μνήμη της γενοκτονίας και των 
ξεριζωμένων προγόνων τους.
Ακολούθησε η κατάθεση στεφάνων στο Μνημείο 

των Μικρασιατών, στην Πλατεία Μικρασιατών. Την 
τελετή τίμησαν με την παρουσία τους εκπρόσωποι 
της πολιτείας και των τοπικών αρχών. Στεφάνια κα-

τέθεσαν, μεταξύ άλλων, ο Γενικός Γραμματέας του 
Υπουργείου Εσωτερικών ως εκπρόσωπος της κυβέρ-
νησης κ. Σάββας Χιονίδης, ο Βουλευτής Πιερίας κ. 
Φώντας Μπαραλιάκος, η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας 
κ. Σοφία Μαυρίδου, η Αντιδήμαρχος Κατερίνης, κ. 
Ελίνα Διαμαντοπούλου, ως εκπρόσωπος του Δημάρ-
χου. Επίσης, στεφάνια κατέθεσαν εκπρόσωποι σω-
μάτων ασφαλείας, πολιτικών κομμάτων και τοπικών 
συλλόγων, αποδίδοντας τιμή στη μνήμη των χιλιάδων 
αδικοχαμένων Ελλήνων της Μικράς Ασίας.

Εκδηλώσεις μνήμης για τα θύματα της Μικρασιατικής 
Καταστροφής

Εγκαινιάστηκε, το βράδυ του Σαββάτου 14 Σεπτεμ-
βρίου 2024, με μεγάλη επιτυχία η έκθεση φωτογραφίας 
και κειμηλίων που διοργανώνει ο Σύλλογος Μικρασιατών 
Πιερίας, στο πλαίσιο των εκδηλώσεων μνήμης για τη 
Μικρασιατική Καταστροφή.
Η έκθεση φιλοξενείται στο Κέντρο Τεχνών «Εννέα 

Μούσες» και θα παραμείνει ανοιχτή για το κοινό τις επό-
μενες ημέρες, προσφέροντας μια μοναδική ευκαιρία να 
αναδειχθεί η πολιτιστική και ιστορική κληρονομιά των 
Μικρασιατών. Στην έκθεση παρουσιάζονται σπάνια φω-

τογραφικά ντοκουμέντα και κειμήλια που αφορούν τη 
ζωή των προσφύγων της Μικρασιατικής Καταστροφής, 
τις οικογένειες και τις κοινότητες που διασκορπίστηκαν 
ανά την Ελλάδα μετά το 1922. Η πλούσια συλλογή του 
Συλλόγου Μικρασιατών Πιερίας αποκαλύπτει το βάθος 
της τραγωδίας και τη σημασία της διατήρησης της ιστο-
ρικής μνήμης για τις επόμενες γενιές. 
Στην εκδήλωση μνήμης παραβρέθηκαν: η Υφυπουργός 

Ανάπτυξης κ. Αννα Μάνη – Παπαδημητρίου, ο Βουλευ-
τής κ. Σπύρος Κουλκουδίνας, η Πρόεδρος Τοπικού Συμ-
βουλίου Κατερίνης κ. Ελευθερία Κορίτσα-Λεμονοπούλου 
καθώς και εκπρόσωποι φορέων και συλλόγων.
Μετά τα εγκαίνια της έκθεσης, ακολούθησε ομιλία με 

θέμα τη Συνθήκη της Λοζάνης και την ανταλλαγή των 
πληθυσμών, την οποία εκφώνησε ο Νίκος Ναχόπουλος, 
Διδάκτωρ Τοπικής Ιστορίας. 
Η Συνθήκη της Λωζάνης βασίστηκε πάνω στο επαχθές 

μέτρο της υποχρεωτικής μετακίνησης των ανθρώπων, 
της ανταλλαγής των πληθυσμών. Ένα υποχρεωτικό μέ-
τρο που λίγο αργότερα θα αντιμετωπιστεί ως παραβία-
ση των κανόνων του διεθνούς δικαίου στην οικουμενική 
διακήρυξη ανθρωπίνων δικαιωμάτων.
Η ανταλλαγή μειονοτήτων που πραγματοποιήθηκε 

προκάλεσε μεγάλες μετακινήσεις πληθυσμών. Μετακι-
νήθηκαν από τη Μικρά Ασία και την Ανατολική Θράκη 

στην Ελλάδα 1.650.000 Οθωμανοί υπήκοοι, χριστιανι-
κού θρησκεύματος και από την Ελλάδα στην Τουρκία 
670.000 Έλληνες υπήκοοι, μουσουλμανικού θρησκεύ-
ματος. Η θρησκεία και όχι η εθνικότητα αποτέλεσε το 
βασικό κριτήριο για την ανταλλαγή.
Από την ανταλλαγή εξαιρέθηκαν οι Έλληνες της Κων-

σταντινούπολης περίπου 125.000 καθώς και όσοι κατοι-
κούσαν στα νησιά Ίμβρο και Τενέδο (περίπου 6.000), 
κάτοικοι ενώ στην Ελλάδα παρέμειναν οι μουσουλμάνοι 
της δυτικής Θράκης.
Η εξαίρεση των Κωνσταντινουπολιτών από την υπο-

χρεωτική ανταλλαγή υπήρξε αποτέλεσμα της παρέμ-
βασης των ευρωπαϊκών δυνάμεων προς όφελός τους, 
επειδή αντιλαμβάνονταν ότι μία καθολική απέλαση του 
ελληνικού στοιχείου, θα αποτελούσε πλήγμα για τα 
οικονομικά τους συμφέροντα. Θεωρούσαν ότι θα κατέρ-
ρεε για χρόνια το εμπόριο και στην Κωνσταντινούπολη 
μετά την απώλεια της Σμύρνης λόγω της καταστροφής. 
Μόνο οι Έλληνες εκείνη την στιγμή θα μπορούσαν να 
στελεχώσουν τις επιχειρήσεις τους στο εσωτερικό της 
Τουρκίας.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε στον αύλιο χώρο της 

οικίας Τσαλόπουλου με τη συμμετοχή πολύ κόσμου, 
την οποία ο ομιλητής χαρακτήρισε ως εκδήλωση τιμής 
ενάντια στη γενοκτονία της μνήμης!

Μνήμες Μικρασιατικής Καταστροφής στην Κατερίνη
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Σχολικές μονάδες Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης, για τον καθιερωμένο αγιασμό, στο πλαί-
σιο έναρξης της νέας σχολικής χρονιάς επισκέφθηκε το 
πρωί της Τετάρτης 11 Σεπτεμβρίου 2024, ο Δήμαρχος 
Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος.
Συγκεκριμένα, ο Δήμαρχος, παρουσία και του Αντιδη-

μάρχου Παιδείας, Αθλητισμού και Δημοτικού Ωδείου – 

Προέδρου των Σχολικών Επιτροπών Γιώργου Κοκαβίδη, 
επισκέφθηκε το 4ο Γυμνάσιο – Λύκειο Κατερίνης, το 
1ο Δημοτικό Σχολείο, το Ενιαίο Ειδικό Επαγγελματικό 
Γυμνάσιο και Λύκειο Κατερίνης (ΕΝΕΕΓΥΛ), το Πρότυπο 
ΕΠΑΛ (ΠΕΠΑΛ), όπου απηύθυνε ευχές στους εκπρο-
σώπους της εκπαιδευτικής κοινότητας, στους μαθητές, 
καθώς και στους γονείς τους: «Είμαστε κοντά σας σε 
ό,τι χρειαστείτε. Εύχομαι σε όλους, μέσα από την καρ-
διά μου, μια δημιουργική σχολική χρονιά με πρόοδο και 
πάνω απ’ όλα υγεία!», σημείωσε χαρακτηριστικά.
Απευθυνόμενος στους μαθητές ο κ. Ντούμος τους 

προέτρεψε να διαβάζουν και να θέτουν υψηλούς στό-
χους: «Η σημερινή ημέρα είναι ξεχωριστή για όλους, 
καθώς σηματοδοτεί την έναρξη της νέας σχολικής χρο-
νιάς. Το ταξίδι στη γνώση, μέσα από τη συναρπαστική 
διαδρομή που ξεκινά, είμαι βέβαιος ότι θα σας προσφέ-
ρει νέες δεξιότητες και εμπειρίες. Σε αυτή τη νέα αφε-
τηρία, ο Δήμος Κατερίνης με τις υπηρεσίες του κι εγώ 
προσωπικά, θα είμαστε πάντα στη διάθεσή σας, για να 
υποστηρίξουμε τους στόχους σας και κάθε δημιουργική 
σας προσδοκία. Το οφείλουμε στους κόπους και στα 
όνειρα σας».
Μάλιστα στο συγκρότημα του συγκρότημα 4ου Γυμνα-

σίου/Λυκείου, ο Δήμαρχος ανέφερε, ότι στη μαθητική 
του διαδρομή φοίτησε στις συγκεκριμένες σχολικές 
μονάδες.
Αγιασμός στα σχολεία παρουσία μελών της διοί-

κησης του Δήμου
Παράλληλα, τις ευχές του Δημάρχου προς την εκπαι-

δευτική κοινότητα, τους μαθητές και γονείς, για καλή 
και δημιουργική σχολική χρονιά, μετέφεραν μέλη της 
Διοίκησης του Δήμου κατά τη διάρκεια του αγιασμού για 
τη νέα σχολική χρονιά, στα σχολεία όλων των βαθμί-
δων, σε όλη την επικράτεια του Δήμου Κατερίνης.
Τέλος, στο περιθώριο της τελετής του Αγιασμού στις 

σχολικές μονάδες που επισκέφθηκαν, ο Δήμαρχος 
Κατερίνης και όλα τα μέλη της Δημοτικής Αρχής είχαν 
συναντήσεις με τους διευθυντές των σχολείων, όπου 
όπως ανέφεραν, θα συνεχιστούν παρεμβάσεις σε όλη 
διάρκεια της σχολικής χρονιάς, με προτεραιότητα σε θέ-
ματα ασφάλειας, υγιεινής και λειτουργικότητας από τις 
υπηρεσίες του Δήμου.

«Πρώτο κουδούνι» και Αγιασμός στα σχολεία 
του Δήμου Κατερίνης

Ι. ΝΤΟΥΜΟΣ: ΥΠΟΣΤΗΡΙΖΟΥΜΕ ΤΟΥΣ ΣΤΟΧΟΥΣ ΚΑΙ ΚΑΘΕ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΚΗ ΠΡΟΣΔΟΚΙΑ 
ΤΗΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ

Με αίσθημα αισιοδοξίας και χαράς πραγματοποιήθηκε 
ο Αγιασμός για την έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς 
στο 4ο Δημοτικό Σχολείο Κατερίνης. Στην εκδήλωση 
παρευρέθηκε ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 
του Δήμου Κατερίνης κ. Χαράλαμπος Μπρουσκέλης, ο 

οποίος έδειξε έμπρακτα τη στήριξή του στους μαθητές, 
τους εκπαιδευτικούς και τις οικογένειές τους. 
Η Διευθύντρια του σχολείου κ. Μαρία Υφαντή, μαζί με 

το εκπαιδευτικό προσωπικό, υποδέχτηκαν θερμά τους 
μαθητές και τους γονείς, δίνοντας τις καλύτερες ευχές 

για μια δημιουργική και ασφαλή σχολική χρονιά. 
Ο κ. Μπρουσκέλης εξέφρασε τη χαρά του για την πα-

ρουσία του στην εκδήλωση και υποσχέθηκε να βρίσκε-
ται δίπλα στη σχολική κοινότητα καθ’ όλη τη διάρκεια 
της χρονιάς, παρέχοντας κάθε δυνατή υποστήριξη. Εξέ-
φρασε επίσης την ευχή οι μαθητές να έχουν μια ευχάρι-
στη και εποικοδομητική σχολική χρονιά, γεμάτη με νέες 
γνώσεις και εμπειρίες.

Στο 4ο Δημοτικό Σχολείο για τον Αγιασμό ο Πρόεδρος 
του Δημοτικού Συμβουλίου Χ. Μπρουσκέλης

Με την τέλεση του καθιερωμένου Αγιασμού, μετά 
την ήχηση του πρώτου κουδουνιού, εγκαινιάστηκε η 
νέα σχολική χρονιά. Οι σχολικές μονάδες του Δήμου 
Δίου-Ολύμπου, που υποδέχτηκαν τους μαθητές από 

τις τάξεις του νηπιαγωγείου έως τους τελειόφοιτους 
της Γ’ Λυκείου, έχουν οργανωθεί κατάλληλα, καθώς 
το προηγούμενο διάστημα έγιναν οι σχετικές εργασίες 
(εγκατάσταση διαδραστικών πινάκων διδασκαλίας, 

εργασίες συντήρησης, προμήθεια αναλώσιμου υλικού, 
τοποθέτηση προσωπικού καθαριότητας, κ.α.).
Ο Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου, Βαγγέλης Γερολιόλιος, 

παρευρέθηκε στις τελετές Αγιασμού στο Γυμνάσιο 
Κονταριώτισσας και στο Γυμνάσιο και Γενικό Λύκειο 
Λεπτοκαρυάς.
Στο μήνυμά του για την έναρξη της νέας σχολικής 

χρονιάς ο Δήμαρχος σημείωσε μεταξύ άλλων: «Έτοι-
μα και οργανωμένα τα σχολεία μας, θα αποτελέσουν 
το ασφαλές εκείνο περιβάλλον που θα προσφέρει 
στους μαθητές τα κατάλληλα εργαλεία για την καλλι-
έργεια της γνώσης, της ενσυναίσθησης και της δημι-
ουργικότητας. Εύχομαι καλή, δημιουργική και παρα-
γωγική χρονιά, με υγεία, σε όλους τους μαθητές και 
τους εκπαιδευτικούς της σχολικής κοινότητας».

Έναρξη της σχολικής χρονιάς με τον καθιερωμένο Αγιασμό 
στις σχολικές μονάδες του Δήμου Δίου-Ολύμπου
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Το πρωί της Τετάρτης 11 Σεπτεμβρίου 2024 ο Σε-

βασμιότατος Μητροπολίτης κ. Γεώργιος τέλεσε τον 
Αγιασμό για την έναρξη του σχολικού έτους στο 2ο Δη-
μοτικό και Νηπιαγωγείο Κατερίνης (Χρίστος Τσολάκης) 
και ευχήθηκε μια ευλογημένη και δημιουργική χρονιά 
με υγεία και πρόοδο σε μαθητές, εκπαιδευτικούς και 
γονείς.
Τη Διευθύντρια Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης κ. Παρθέ-

να Τριανταφυλλίδου εκπροσώπησε ο εκπαιδευτικός κ. 
Ναούμ Ευαγγελόπουλος, ενώ τον Δήμαρχο κ. Ιωάννη 
Ντούμο εκπροσώπησε η κ. Ελευθερία Κορίτσα-Λεμο-
νοπούλου, Πρόεδρος Τοπικού Συμβουλίου Κατερίνης. 
Επίσης, παραβρέθηκε ο κ. Λιακόπουλος Αθανάσιος, Το-

μεάρχης Επιστημονικών Φορέων Κεντρικής Μακεδονίας 
καθώς και ο Πρόεδρος του Συλλόγου Γονέων και Κηδε-
μένων κ. Στέλιος Δόγας, μαζί με τα μέλη του συλλόγου.
Τις μαθήτριες και τους μαθητές, τους γονείς και τους 

κηδεμόνες, καθώς τους εκπροσώπους φορέων καλω-
σόρισε ο Διευθυντής του σχολείου Νίκος Ναχόπουλος, 
ευχόμενος σε όλους μια καλή και απόλυτα επιτυχημένη 
εκπαιδευτική χρονιά. Ο κ. Ναχόπουλος ευχήθηκε καλή 
ακαδημαϊκή χρονιά στον Σεβασμιότατο Μητροπολίτη 
κ. Γεώργιο, καθώς ο Σεβασμιώτατος είναι Καθηγητής 
της Θεολογικής Σχολής του Α.Π.Θ. Επίσης ο Διευθυ-
ντής του Σχολείου εξήρε το ενδιαφέρον και την αγάπη 
της Διευθύντριας της Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης κ. 

Τριανταφυλλίδου τονίζοντας το σημαντικό έργο που 
προσφέρει στην περιφέρειά μας και το σχολείο. Τέλος 
ο Διευθυντής ευχαρίστησε τον Πρόεδρο και τα μέλη 
του Συλλόγου Γονέων καθώς και όλους τους γονείς για 
την άψογη συνεργασία τους, το ενδιαφέρον και την 
στήριξή τους προς το σχολείο. Στη συνέχεια ο κ. Να-
χόπουλος γνωστοποίησε στην εκπαιδευτική κοινότητα 
τα διαδικαστικά και λειτουργικά ζητήματα του σχολείου 
έτσι ώστε να είναι άκρως αποδοτικό και παραγωγικό το 
έργο των λειτουργών της πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης.
Την τελετή χαιρέτισαν εκπρόσωποι της αυτοδιοίκη-

σης, της πολιτείας, της πρωτοβάθμιας και των τοπικών 
φορέων.

Αγιασμός στο 2ο Δημοτικό Σχολείο Κατερίνης 
από τον Σεβασμιότατο Μητροπολίτη κ. Γεώργιο

Την Τετάρτη 4 Σεπτεμβρίου 2024 (9.00 -14.00) 
και την Πέμπτη 5 Σεπτεμβρίου 2024 (8.30 -13.30) 
πραγματοποιήθηκε με επιτυχία στο Αμφιθέατρο του 
2ου ΓΕΛ Κατερίνης επιστημονική και επιμορφωτική 
διημερίδα με τίτλο «ΟΙ ΦΙΛΟΛΟΓΟΙ ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΝ 
IV(2024)» την οποία διοργάνωσε η Σύμβουλος Εκπαί-
δευσης Φιλολόγων Πιερίας κ. Βαΐα Αγγέλη.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Στη διημερίδα συμμετείχαν και τις δύο μέρες 320 

φιλόλογοι που διδάσκουν στις σχολικές μονάδες της 

Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Πιερίας και παρουσιά-
στηκαν 18 εισηγήσεις.
Σκοπός της διημερίδας ήταν η επιμόρφωση των 

εκπαιδευτικών (διδακτικός σχεδιασμός, διδακτική 
σκοποθεσία, διδακτική μεθοδολογία και τεχνικές αξι-
ολόγησης της επίδοσης των μαθητών/τριών) από την 
Σύμβουλο Φιλολόγων Πιερίας κ. Βαΐα Αγγέλη, η ανά-
δειξη εφαρμοσμένων στην τάξη διδακτικών προτάσε-
ων σε θέματα της διδακτικής μεθοδολογίας και εναλ-
λακτικών τεχνικών αξιολόγησης της επίδοσης των μα-

θητών/τριών, η ανταλ-
λαγή διδακτικών ιδεών 
και προσεγγίσεων στα 
φιλολογικά μαθήματα 
και η λειτουργία της ως 
προ-οργανωτή του εκ-
παιδευτικού έργου των 
φιλολόγων κατά την 
έναρξη της σχολικής 
χρονιάς 2024-25.
Οι εκπαιδευτικοί στο 

πλαίσιο της εδραιω-
μένης Κοινότητας Μά-
θησης Φιλολόγων της 
ΔΔΕ Πιερίας με γνώμο-

να τα Προγράμματα Σπουδών, με σαφή και ορισμένη 
διδακτική και παιδαγωγική στοχοθεσία, αξιοποιώντας 
τη διαθέσιμη βιβλιογραφία και δικτυογραφία και τους 
σύγχρονους εκπαιδευτικούς πόρους, παρουσίασαν 
σχέδια μαθήματος και διδακτικά σενάρια που υλοποί-
ησαν κατά τη διδασκαλία των φιλολογικών μαθημά-
των, εκπαιδευτικούς πόρους/μέσα/εργαλεία για τη δι-
δασκαλία των φιλολογικών μαθημάτων, εναλλακτικές 
μορφές αξιολόγησης της σχολικής επίδοσης, καλές 
πρακτικές στη διδασκαλία των φιλολογικών μαθημά-
των Γυμνασίου και Λυκείου.
Το σύνολο των εργασιών θα δημοσιευτεί σε ψηφια-

κή μορφή πρακτικών (e-book) προς περαιτέρω αξιο-
ποίησή τους από την εκπαιδευτική κοινότητα.
Η διημερίδα στέφθηκε με επιτυχία και εκφράστηκαν 

πολύ θετικά σχόλια για όλες τις εισηγήσεις.
Ευχαριστούμε από καρδιάς την διοργανώτρια της 

διημερίδας κ. Βαΐα Αγγέλη, Σύμβουλο Εκπαίδευσης 
Φιλολόγων Πιερίας, για την αδιάλειπτη υποστήριξη 
και την αγαστή συνεργασία, τους εισηγητές/τριες και 
όλους όσοι συμμετείχαν και συνέβαλαν με οποιοδή-
ποτε τρόπο στην επιτυχία της.
Η Διευθύντρια του 2ου ΓΕΛ Κατερίνης
Ελένη Σαμαρά
ΠΕ02

Επιστημονική επιμορφωτική διημερίδα με τίτλο 
«ΟΙ ΦΙΛΟΛΟΓΟΙ ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΝ IV(2024)» στο 2ο ΓΕΛ Κατερίνης

Τη Δευτέρα 9 Σεπτεμβρίου στις 6:30 μ.μ. στην αίθουσα του ΚΑΠΗ Κολινδρού πραγματοποιήθηκε ομιλία με θέμα την ενδοοικογενειακή βία από την κ. Λιάνα Παπου-
τσή.
Η Λιάνα, μια γνήσια Κολιν-

δρινή που ζει στην Αυστραλία, 
είναι μια πολύ σεβαστή και 
έμπειρη, βραβευμένη διεθνής 
ομιλήτρια, εγχώρια Σύμβουλος 
Βίας και Ακαδημαϊκή, με στόχο 
την επίτευξη της ισότητας των 
φύλων, την πρόληψη της εν-
δο-οικογενειακής βίας και την 
ανύψωση των ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων.
Photo Hasapetis

Ομιλία με θέμα την ενδοοικογενειακή βία 
από την Λιάνα Παπουτσή στο ΚΑΠΗ Κολινδρού
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«Η δημιουργία ολοκληρωμένων αλυσίδων αξίας 
αποτελεί το κλειδί για μια βιώσιμη και ανθεκτική ανά-
πτυξη», τόνισε η Υφυπουργός Ανάπτυξης Άννα Μάνη 
– Παπαδημητρίου, κατά την ομιλία της στην εκδήλω-
ση του Υπερταμείου, στο πλαίσιο της 88ης ΔΕΘ, με 
κεντρικό μήνυμα «Βάζουμε καλάθι στην Ανάπτυξη».
Η Υφυπουργός αναφέρθηκε στη στρατηγική του 

Υπουργείου Ανάπτυξης, η οποία επικεντρώνεται στην 

απλοποίηση των διαδικασιών και την ενίσχυση των 
logistics, προκειμένου να ενισχυθούν οι εθνικές αλυ-
σίδες αξία και να ενισχυθεί η εθνική και ευρωπαϊκή 
στρατηγική αυτονομία.
Η κ. Μάνη επεσήμανε ότι το Υπουργείο, υπό την 

ηγεσία του Υπουργού Τάκη Θεοδωρικάκου, εφαρμό-
ζει πρωτοβουλίες που διασυνδέουν την πρωτογενή 
παραγωγή με τη μεταποίηση και τη διανομή, συμβάλ-

λοντας έτσι στη βελτίωση της ανταγωνιστικότητας 
των ελληνικών προϊόντων. Ιδιαίτερη αναφορά έγινε 
στην αναβάθμιση των Βιομηχανικών Πάρκων, με προ-
ϋπολογισμό 65 εκατομμύρια ευρώ, που στοχεύει στη 
δημιουργία οργανωμένων υποδοχέων επιχειρήσεων. 
«Τα νέα Επιχειρηματικά Πάρκα θα ενισχύσουν την 
καινοτομία, την ανταγωνιστικότητα και θα διασφα-
λίσουν την καλύτερη διασύνδεση της πρωτογενούς 
παραγωγής με τη μεταποίηση και τη διανομή», τόνισε 
η Υφυπουργός.
Η κ. Μάνη συνεχάρη το Υπερταμείο για τη στρατη-

γική του ως Εθνικό Επενδυτικό Ταμείο, σημειώνοντας 
πως η συνεργασία του με το Υπουργείο Ανάπτυξης εί-
ναι κρίσιμη για την επίτευξη των εθνικών στόχων στη 
βιομηχανία και τη βιώσιμη ανάπτυξη.
Τέλος, η Υφυπουργός υπογράμμισε την δέσμευση 

του Πρωθυπουργού Κυριάκου Μητσοτάκη για τη δη-
μιουργία ενός νέου παραγωγικού μοντέλου, το οποίο 
θα στηρίζεται σε ανθεκτικές και βιώσιμες αλυσίδες 
αξίας, προσανατολισμένου στην καινοτομία και την 
ανάπτυξη της ελληνικής οικονομίας.

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ - ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

«Περαιτέρω απλοποίηση διαδικασιών και ενδυνάμωση 
των logistics για ισχυρές αλυσίδες αξίας και ενίσχυση 

της ανταγωνιστικότητας»

Συνάντηση εργασίας με τις Διευθύνσεις Πρωτο- βάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Πιερίας 
πραγματοποίησε ο Βουλευτής Φώντας Μπαραλιάκος 
προκειμένου να ενημερωθεί για την ετοιμότητα των 
σχολικών μονάδων της Πιερίας εν όψει της έναρξης 
της νέας σχολικής χρονιάς.
Τόσο η Διευθύντρια της Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 

Πιερίας κ. Νόπη Τριανταφυλλίδου όσο και ο Διευθυ-
ντής της Δευτεροβάθμιας κ. Γιώργος Μακρής ενη-
μέρωσαν τον κ. Μπαραλιάκο ότι έχει γίνει και φέτος 
όλη η σχετική προεργασία για την κάλυψη των κενών 
θέσεων και για την εύρυθμη λειτουργία των σχολικών 
μονάδων της Περιφερειακής μας Ενότητας.
Ο Βουλευτής εξέφρασε τα θερμά του συγχαρητήρια 

στους Διευθυντές των Διευθύνσεων και μέσω αυτών 
σε όλους τους εκπαιδευτικούς μας για το σπουδαίο 
έργο που επιτελούν ως στυλοβάτες των παιδιών μας 

στο συναρπαστικό ταξίδι της γνώσης.
Στο κλείσιμο των 

συναντήσεων ο κ. 
Μπαραλιάκος αφού 
ευχήθηκε σε όλους 
καλή και δημιουργι-
κή σχολική χρονιά 
τους διαβεβαίωσε 
ότι θα είναι, όπως 
πάντα, θεσμικά και 
κοινοβουλευτικά 
παρών για τη διεκδί-
κηση των όποιων δί-
καιων αιτημάτων της 
σχολικής κοινότητας 
του Νομού μας.

Στις Διευθύνσεις Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Πιερίας ο Φώντας Μπαραλιάκος

Μια σημαντική πρόταση κατέθεσε ο Βουλευτής Πιερί-
ας κ. Σπύρος Κουλκουδίνας προς την Υπουργό Εργασί-
ας κ. Κεραμέως, προκειμένου να υπάρξει εισοδηματική 
κάλυψη για τους εποχικά εργαζόμενους για τους μήνες 
που δεν εργάζονται.
Ο κ. Κουλκουδίνας επικαλείται τις νέες συνθήκες με 

την αύξηση του κόστους ζωής, προτείνοντας την ανα-
λογική, χρονική επέκταση του επιδόματος ανεργίας 
ανάλογα με τον χρόνο απασχόλησης.
Δηλαδή οι τέσσερις μήνες εποχιακής εργασίας να 

αντιστοιχούν σε επίδομα ανεργίας τεσσάρων μηνών, 

ενώ οι πέντε και πάνω μήνες εποχιακής εργασίας να 
αντιστοιχούν σε επίδομα ανεργίας πέντε μηνών.
Όπως τονίζει ο Βουλευτής Πιερίας «πέρα από την 

ορθολογική και κοινωνική διάσταση αυτής της πα-
ρέμβασης, υπάρχει και μία άλλη διάσταση: αυτή που 
λειτουργεί ως αντικίνητρο για τη μαύρη και αδήλωτη 
εργασία για τους εποχιακά εργαζόμενους».
Σήμερα, το επίδομα ανεργίας στη κατηγορία των 

συγκεκριμένων εργαζομένων ισχύει για τρεις μήνες 
ανεξάρτητα από το χρόνο της εποχικής τους απασχό-
λησης.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της πρότασης που κατέ-

θεσε ο κ.Κουλκουδίνας: 
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 
κ. ΚΕΡΑΜΕΩΣ Νίκη
ΘΕΜΑ: «Επέκταση, αναλογικά, του επιδόματος ανερ-

γίας για τους εργαζόμενους στον τουρισμό»
Κυρία Υπουργέ, 
Οι νέες συνθήκες, επιβάλλουν την εισοδηματική κά-

λυψη των εποχιακά ανέργων όπως είναι κατά κύριο 
λόγο, οι εργαζόμενοι στον τουρισμό.
Με όσα ισχύουν μέχρι σήμερα, το επίδομα ανεργίας 

στη κατηγορία των συγκεκριμένων εργαζομένων ισχύει 
για τρεις μήνες ανεξάρτητα από το χρόνο της εποχικής 

τους απασχόλησης.
Οι νέες συνθήκες που έχουν δημιουργηθεί με τις 

ανατιμήσεις και την αύξηση του κόστους διαβίωσης, 
επιβάλλουν την εισοδηματική κάλυψη των εποχιακά 
εργαζόμενων όχι μόνο στον τουρισμό αλλά και στα 
άλλα επαγγέλματα.
Μια ορθολογική πρόταση που έχει κατατεθεί αφορά 

στην αναλογική, χρονική επέκταση του επιδόματος 
ανεργίας ανάλογα με το χρόνο απασχόλησης. Δηλαδή 
οι τέσσερις μήνες εποχιακής εργασίας να αντιστοιχούν 
σε επίδομα ανεργίας τεσσάρων μηνών, ενώ οι πέντε 
και πάνω μήνες εποχιακής εργασίας να αντιστοιχούν σε 
επίδομα ανεργίας πέντε μηνών.
Πέρα από την ορθολογική και κοινωνική διάσταση 

αυτής της παρέμβασης, υπάρχει και μία άλλη διάστα-
ση: αυτή που λειτουργεί ως αντικίνητρο για τη μαύρη 
και αδήλωτη εργασία για τους εποχιακά εργαζόμενους.
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται η αρμόδια 

Υπουργός: 
1. Προτίθεται να εξετάσει την πρόταση για την επέ-

κταση του επιδόματος ανεργίας στους εποχιακά εργα-
ζόμενους στον τουρισμό και σε άλλα επαγγέλματα;
Ο Ερωτών Βουλευτής
Σπυρίδων Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

Πρόταση για την αναλογική και χρονική επέκταση 
του επιδόματος ανεργίας για τους εποχιακά εργαζόμενους 

στον τουρισμό και σε άλλα επαγγέλματα
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Μία νέα και κυρίως ορθολογική πρόταση κατέθεσε ο 

Βουλευτής Πιερίας κ. Σπύρος Κουλκουδίνας, σχετικά 
με την ασφάλιση των αλιεργατών που απασχολούνται 
στις μυδοκαλλιέργειες.
Ο Σπύρος Κουλκουδίνας, με κοινοβουλευτική του πα-

ρέμβαση, προτείνει στην Υπουργό Εργασίας κ. Κεραμέ-
ως να ενταχθεί ο κλάδος των μυδοκαλλιεργητών στο 
εργόσημο, σε ειδική κλάση με το ίδιο κόστος ασφάλι-
σης που καταβάλλουν σήμερα στον ΕΦΚΑ, προκειμέ-
νου να καλυφθεί ένα υπαρκτό κενό που υπάρχει στη 
νομοθεσία και τους θέτει αντιμέτωπους με πρόστιμα.
Όπως αναφέρει ο Βουλευτής, υπάρχει ένα σημαντικό 

κενό στον τρόπο ασφάλισης των αλιεργατών στις μυ-
δοκαλλιέργειες, λόγω του ότι είναι δύσκολο να τηρηθεί 
το ωράριο για αντικειμενικούς λόγους αλλά και λόγω 
των καιρικών συνθηκών.
Αυτό σημαίνει ότι η δήλωση στο πρόγραμμα ΕΡΓΑΝΗ 

για τις ημέρες και τις ώρες εργασίας, αν επικρατούν 
κακές καιρικές συνθήκες, δεν μπορεί να τηρηθεί και 
πολλές φορές η εργασία είτε παρατείνεται είτε διαφο-
ροποιούνται οι ώρες.
Τονίζει επίσης ότι υπάρχουν μικροί παραγωγοί που 

χρειάζονται μόνο 1 ή 2 εργαζόμενους και με δεδομένο 
ότι υπάρχει έλλειψη εργαζομένων, δεν μπορούν να 
απασχολούνται παράλληλα και σε άλλες επιχειρήσεις, 
με αποτέλεσμα (σε αυτές τις περιπτώσεις) να υπάρχει 
αδυναμία ασφάλισης τους και να είναι αντιμέτωποι με 
εξοντωτικά πρόστιμα.
Ο κ. Κουλκουδίνας επισημαίνει ότι ανάλογα προβλή-

ματα υπήρχαν και για τους απασχολούμενους στις 
αγροτικές επιχειρήσεις, τα οποία αντιμετωπίστηκαν με 
την καθιέρωση του εργόσημου.
Ουσιαστικά αυτό που ζητούν οι μυδοκαλλιεργητές 

είναι να μην υπάρχει πρόβλημα με τους εργαζόμενους 
που απασχολούν και να είναι καθ’ όλα νόμιμοι.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της πρότασης του κ. 

Κουλκουδίνα:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης
ΘΕΜΑ: «Ένταξη του κλάδου των μυδοκαλλιεργητών 

στο εργόσημο»
Κυρία Υπουργέ,
Όπως ίσως γνωρίζετε, υπάρχει ένα σημαντικό κενό 

στον τρόπο ασφάλισης των αλιεργατών στις μυδοκαλ-
λιέργειες, λόγω του ότι είναι δύσκολο να τηρηθεί το 
ωράριο για αντικειμενικούς λόγους αλλά και λόγω των 
καιρικών συνθηκών.
Αυτό σημαίνει ότι η δήλωση στο πρόγραμμα ΕΡΓΑΝΗ 

για τις ημέρες και τις ώρες εργασίας, αν επικρατούν 
κακές καιρικές συνθήκες, δεν μπορεί να τηρηθεί και 
πολλές φορές η εργασία είτε παρατείνεται είτε διαφο-
ροποιούνται οι ώρες.
Επίσης οι ημέρες εργασίας και απασχόλησης του προ-

σωπικού, λόγω των ιδιαιτεροτήτων που σχετίζονται με 
το προϊόν, δεν είναι σταθερές.
Παράλληλα υπάρχουν μικροί παραγωγοί που χρει-

άζονται μόνο 1 ή 2 εργαζόμενους και με δεδομένο 
ότι υπάρχει έλλειψη εργαζομένων, δεν μπορούν να 
απασχολούνται παράλληλα και σε άλλες επιχειρήσεις, 
με αποτέλεσμα (σε αυτές τις περιπτώσεις) να υπάρχει 
αδυναμία ασφάλισης τους.
Αυτό έχει ως αποτέλεσμα να βρίσκονται υπό την 

απειλή εξοντωτικών προστίμων.
Επισημαίνεται ότι ανάλογα προβλήματα υπήρχαν και 

για τους απασχολούμενους στις αγροτικές επιχειρήσεις, 
τα οποία αντιμετωπίστηκαν με την καθιέρωση του ερ-
γόσημου.
Κάτω από αυτές τις συνθήκες, η Πολιτεία οφείλει να 

εξετάσει σοβαρά την ένταξη του κλάδου των μυδο-
καλλιεργητών στο εργόσημο, χωρίς ωράριο εργασίας, 
προκειμένου να μπορούν να μην υπάρχει πρόβλημα με 
τους εργαζόμενους που απασχολούν και να είναι καθ’ 

όλα νόμιμοι.
Το συγκεκριμένο αίτημα, που έχει κατατεθεί και από 

τον κλάδο, δεν συνιστά χαριστική ρύθμιση ούτε στο-
χεύει στο να υπάρξει χαμηλότερο κόστος ασφάλισης.
Αντίθετα οι ίδιοι έχουν προτείνει να δημιουργηθεί 

ειδική κλάση εργόσημου για τον κλάδο των μυδοκαλλι-
εργητών, η οποία θα έχει το ίδιο κόστος ασφάλισης με 
αυτό που πληρώνουν σήμερα στο ΕΦΚΑ.
Η πρόταση που έχουν καταθέσει είναι στην κατεύ-

θυνση του εξορθολογισμού του πλαισίου ασφάλισης 
αλλά και στην αποφυγή της εισφοροδιαφυγής και θα 
πρέπει να εξεταστεί με τη δέουσα προσοχή.
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται η αρμόδια 

Υπουργός:
1. Προτίθεται να εξετάσει την πρόταση του κλάδου 

των μυδοκαλλιεργητών για να ενταχθούν στο εργόση-
μο, σε ειδική κλάση με το ίδιο κόστος ασφάλισης που 
καταβάλλουν σήμερα στον ΕΦΚΑ, προκειμένου να κα-
λυφθεί ένα υπαρκτό κενό που υπάρχει στη νομοθεσία 
και τους θέτει αντιμέτωπους με πρόστιμα;
Ο Ερωτών Βουλευτής
Σπυρίδων Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Να επεκταθεί το εργόσημο και στις μυδοκαλλιέργειες»

Σε ανακοίνωση της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Πιερίας αναφέρονται τα εξής:
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Πιερίας εκφράζει 

την έντονη δυσαρέσκεια και απογοήτευση των μελών 
της για την πενιχρή αύξηση των 0,50 ευρώ ανά ώρα 
νυχτερινής υπηρεσίας που ανακοινώθηκε πρόσφατα. 
Θεωρούμε ότι αυτή η αύξηση, όχι μόνο δεν ανταπο-
κρίνεται στις πραγματικές ανάγκες και τις συνθήκες 
υπό τις οποίες εργαζόμαστε, αλλά και συνιστά προ-
σβολή στην προσφορά και το λειτούργημα των αστυ-
νομικών. 
Οι αστυνομικοί της Πιερίας, όπως και σε όλη τη 

χώρα, εκτελούν καθημερινά τα καθήκοντά τους κάτω 
από αντίξοες και επικίνδυνες συνθήκες, με πολλές 

νυχτερινές ώρες εργασίας, διαρκή επιφυλακή και 
αυξημένο φόρτο εργασίας. Οι οικονομικές απολαβές, 
ωστόσο, παραμένουν δυσανάλογες με τις ευθύνες 
που αναλαμβάνουμε και τα ρίσκα που διατρέχουμε. Η 
νυχτερινή εργασία, ειδικά, απαιτεί αποζημίωση που να 
αντικατοπτρίζει τις επιπτώσεις στην υγεία, την οικο-
γενειακή ζωή και την επαγγελματική εξουθένωση των 
αστυνομικών. 
Η προσθήκη των 0,50 ευρώ ανά ώρα, πέραν του ότι 

είναι ελάχιστη και ουσιαστικά αμελητέα, δεν καλύ-
πτει ούτε τις βασικές αυξήσεις στο κόστος ζωής που 
αντιμετωπίζουμε καθημερινά. Το μήνυμα που λαμβά-
νουμε από αυτή την απόφαση είναι ότι η Πολιτεία δεν 
αναγνωρίζει έμπρακτα τη συμβολή μας στην ασφά-

λεια και την τάξη της κοινωνίας. 
Απαιτούμε από την Πολιτεία να αναθεωρήσει άμεσα 

αυτή την απόφαση και να προχωρήσει σε ουσιαστικές 
αυξήσεις που να σέβονται το έργο των αστυνομικών 
και να αναγνωρίζουν τις θυσίες μας. Δεν ζητάμε προ-
νόμια, αλλά την ελάχιστη ανταμοιβή για τις υπηρεσίες 
μας στην κοινωνία, ιδιαίτερα υπό τις σημερινές συν-
θήκες. 

Για το Διοικητικό Συμβούλιο
Ο Πρόεδρος 
Φόλιος Γεώργιος 
Ο Γενικός Γραμματέας 
Κοκόρας Θωμάς

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΠΙΕΡΙΑΣ

Διαμαρτυρία για την πενιχρή αύξηση κατά 0,50 ευρώ 
ανά ώρα νυχτερινής υπηρεσίας

Σειρά παρεμβάσεων βρίσκονται σε εξέλιξη το τρέχον 
διάστημα στις δώδεκα κοινότητες του Δήμου Δίου-Ο-
λύμπου. Πιο αναλυτικά:
ΣΧΟΛΙΚΕΣ ΜΟΝΑΔΕΣ: Τοποθετούνται σταδιακά οι 

διαδραστικοί πίνακες στις σχολικές μονάδες του Δή-
μου. Έγινε συντήρηση των αύλειων χώρων και τοπο-
θετήθηκε έγκαιρα το προσωπικό καθαριότητας των 
σχολικών κτιρίων. Τα σχολεία τροφοδοτήθηκαν με 

γραφική ύλη και όλα τα 
απαραίτητα αναλώσιμα, 
μετά από τις σχετικές πα-
ραγγελίες των διευθυντών 
των σχολικών μονάδων, 
προκειμένου να είναι έτοι-
μα να υποδεχτούν τους 
μαθητές από την Τετάρτη 
11 Σεπτεμβρίου 2024.
ΠΑΙΔΙΚΕΣ ΧΑΡΕΣ: Γί-

νονται εργασίες στην 
παιδική χαρά της Νέας 
Εφέσου, που αφορούν 

κλαδεύσεις και κατασκευή περίφραξης.
ΟΜΒΡΙΑ ΥΔΑΤΑ: Γίνεται στην Κονταριώτισσα διάνοι-

ξη τάφρου και παρέμβαση σε φρεάτια, ώστε να ομα-
λοποιηθεί η παροχέτευση υδάτων σε προβληματικά 
σημεία, ενόψει της χειμερινής περιόδου.
Κ.Ε.Π.: Γίνονται εργασίες στο κτίριο της κοινότητας 

του Δίου, ώστε να εγκατασταθεί εκεί το ανακαινισμέ-
νο ΚΕΠ. Σύντομα θα υποδέχεται τους δημότες, όπως 
και αυτό της Κονταριώτισσας, με νέα όψη.
Αναφερόμενος στις παρεμβάσεις, ο Δήμαρχος Δί-

ου-Ολύμπου, Βαγγέλης Γερολιόλιος, σημείωσε «Καθη-
μερινά στις δώδεκα δημοτικές κοινότητες του Δήμου 
Δίου-Ολύμπου γίνονται οι απαραίτητες παρεμβάσεις, 
για την επίλυση ζητημάτων που αφορούν στην καθη-
μερινότητα των δημοτών. Οι παρεμβάσεις, μικρής ή 
μεγαλύτερης κλίμακας, υλοποιούνται με όσες δυνά-
μεις, προσωπικό και μέσα διαθέτει ο Δήμος μας».

Τρέχουσες παρεμβάσεις στις κοινότητες 
του Δήμου Δίου-Ολύμπου
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Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα 
Μάνη – Παπαδημητρίου εκπροσώπησε 
την κυβέρνηση και τον Πρωθυπουργό 
Κυριάκο Μητσοτάκη στις εκδηλώσεις 
που πραγματοποιήθηκαν στη Βέροια, για 
την «Ημέρα Εθνικής Μνήμης της Γενο-
κτονίας των Ελλήνων της Μικράς Ασίας 
από το Τουρκικό Κράτος».
Η κ. Μάνη παρέστη στην τέλεση του 

μνημοσύνου στον Ιερό Μητροπολιτικό 
Ναό Αγίων Αποστόλων Πέτρου και Παύ-

λου, χοροστατούντος του Σεβασμιωτά-
του Μητροπολίτου Βεροίας, Ναούσης 
και Καμπανίας κ. Παντελεήμονος. Στη 
συνέχεια, κατέθεσε στεφάνι στο Μνη-
μείο Μικρασιατών Προσφύγων στην 
Πλατεία Τσερμενίου, αποτίοντας φόρο 
τιμής στα θύματα της Γενοκτονίας.
Σε δήλωσή της, η Υφυπουργός ανέφε-

ρε:
«Είναι ιδιαίτερη τιμή να εκπροσωπώ 

την Κυβέρνηση και τον Πρωθυπουργό 

Κυριάκο Μητσοτάκη στη Βέροια, στις 
εκδηλώσεις για την «Ημέρα Εθνικής 
Μνήμης της Γενοκτονίας των Ελλήνων 
της Μικράς Ασίας από το Τουρκικό Κρά-
τος».
Ημέρα μνήμης για τα αδέλφια μας που 

σφαγιάστηκαν, που γνώρισαν την αγρι-
ότητα του διωγμού, του ξεριζωμού από 
τις πατρογονικές εστίες, και που στη 
συνέχεια συνέβαλαν καθοριστικά στην 
πολιτιστική, πνευματική και οικονομική 

ανάπτυξη της Ελλάδας.
Ημέρα μνήμης, αλλά και υπόσχεσης να 

διατηρούμε άσβεστη την ιστορική αλή-
θεια και για τις επόμενες γενιές.
Η ιστορική μνήμη είναι ο οδηγός μας, 

ένα κομμάτι της ταυτότητάς μας που 
απαιτεί δικαίωση και παγκόσμια αναγνώ-
ριση, αλλά παράλληλα και η δύναμη που 
μας εμπνέει να αγωνιζόμαστε ενωμένοι 
για ένα καλύτερο και πιο δίκαιο μέλλον.
Αιωνία τους η μνήμη».

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ 

Εκπρόσωπος της Κυβέρνησης και του Πρωθυπουργού 
στις εκδηλώσεις μνήμης στη Βέροια για τη Γενοκτονία 

των Ελλήνων της Μικράς Ασίας

Ως εκπρόσωπος του Προέδρου της Βουλής των 
Ελλήνων κ. Κωνσταντίνου Τασούλα συμμετείχε στις 
εκδηλώσεις για την Ημέρα Εθνικής Μνήμης της Γε-
νοκτονίας των Ελλήνων της Μικράς Ασίας από το 
τουρκικό κράτος ο Βουλευτής Πιερίας κ. Φώντας 
Μπαραλιάκος.
Στα πλαίσια των εκδηλώσεων τελέστηκε επιμνη-

μόσυνη δέηση μετά το πέρας της Θείας Λειτουργίας 

στον Καθεδρικό Ιερό Ναό της Θείας Αναλήψεως ενώ 
ακολούθησε κατάθεση στεφάνων στον χώρο του 
Μνημείου των Μικρασιατών στην Πλατεία Μικρασια-
τών στην Κατερίνη.
Ο κ. Μπαραλιάκος δήλωσε χαρακτηριστικά:
«Ημέρα Εθνικής Μνήμης της Γενοκτονίας των Ελ-

λήνων της Μικράς Ασίας η σημερινή. Ημέρα τιμής και 
σεβασμού για τους εκατοντάδες χιλιάδες Έλληνες που 
δολοφονήθηκαν και εκδιώχθηκαν από τις πατρογονι-
κές τους εστίες, θύματα της γενικευμένης εκδίωξης 
και εξόντωσης του ελληνικού και χριστιανικού πληθυ-

σμού από τους Τούρκους. Η τραγωδία που υπέστη-
σαν οι Έλληνες της Μικράς Ασίας και οι αντιξοότητες 
που βίωσαν άφησε ανεξίτηλα τα σημάδια στις ψυχές 
τους αλλά δεν έκαμψε το ηθικό τους. Ερχόμενοι στην 
Ελλάδα συνέβαλαν καθοριστικά στην κοινωνική, οι-
κονομική και πολιτισμική πρόοδο της χώρας. Η δρα-
ματική εμπειρία του ξεριζωμού και της προσφυγιάς 
αποτέλεσε γι’ αυτούς την εφαλτήριο δύναμη για να 
ορθοποδήσουν στη νέα πατρίδα και να μεγαλουργή-
σουν διατηρώντας ακέραιη την εθνική τους ταυτότη-
τα, τα ήθη και τα έθιμά τους. Κι εδώ στον τόπο μας, 
στην Πιερία μας οι Μικρασιάτες πρόσφυγες που εγκα-
ταστάθηκαν έδωσαν και δίνουν μέχρι και σήμερα μια 
ξεχωριστή κουλτούρα. Δυναμώνουμε λοιπόν σήμερα 
τη μνήμη μας για τον ηρωισμό και το θάρρος των Ελ-
λήνων της Μικράς Ασίας που αποτελούν παράδειγμα 
αντοχής και πίστης για τις επόμενες γενιές. Θερμά 
συγχαρητήρια για τις σημερινές εκδηλώσεις στους 
διοργανωτές καθώς και στο Σύλλογο Μικρασιατών Πι-
ερίας και τον Πολιτιστικό Σύλλογο Μικρασιατών Νέας 
Εφέσου “Ο Ηράκλειτος” για τη διατήρηση και μεταλα-
μπάδευση της ιστορικής γνώσης και της πολιτιστικής 
κληρονομιάς του Μικρασιατικού Ελληνισμού».

ΦΩΝΤΑΣ ΜΠΑΡΑΛΙΑΚΟΣ

«Δυναμώνουμε τη μνήμη μας για τον ηρωισμό και το θάρρος 
των Ελλήνων της Μικράς Ασίας»

Σε ανακοίνωση της Εθελοντικής Ομάδας Δράσης Ν. Πιερίας «Ο 
ΤΟΠΟΣ ΜΟΥ» αναφέρονται τα εξής:
Να μην στερηθεί κανένα παιδί τη χαρά της γεμάτης σχολικής 

τσάντας!
Για 9η συνεχόμενη χρονιά η Εθελοντική Ομάδα Δράσης Ν. Πιε-

ρίας «Ο ΤΟΠΟΣ ΜΟΥ» στηρίζει οικογένειες που αντιμετωπίζουν 
σοβαρά οικονομικά προβλήματα, διαθέτοντας δωρεάν σχολικά 
είδη σε μαθήτριες και μαθητές της πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης.
Πριν χτυπήσει το κουδούνι της νέας σχολικής χρονιάς, 180 

αριθμημένες επιστολές έχουν σταλεί ηλεκτρονικά στις διευθύν-
σεις 23 Δημοτικών Σχολείων του Δήμου Κατερίνης οι οποίες από 
αύριο οι εκπαιδευτικοί θα μπορούν να τις διανέμουν σε οικονο-
μικά ευάλωτες οικογένειες.
Οι γονείς μπορούν να παραλαμβάνουν τα σχολικά είδη από 

τη Δευτέρα 16 Σεπτεμβρίου και καθημερινά από 18:00 έως 
19:30, μέχρι και την Παρασκευή 20 Σεπτεμβρίου, στον Κα-
πνικό Σταθμό Κατερίνης, στην οδό Φλέμινγκ 8, δίπλα στο 
πάρκινγκ των δικαστηρίων (Χριστουγεννιάτικο Χωριό του Κό-
σμου).
Η παράδοση των σχολικών ειδών γίνεται μόνο στους γονείς 

που προσκομίζουν συμπληρωμένη και υπογεγραμμένη την επι-
στολή που έλαβαν από το σχολείο του παιδιού τους.
Μετά από συνεννόηση με ομάδα εκπαιδευτικών έχουν ετοι-

μαστεί 3 διαφορετικές συσκευασίες με τα απαραίτητα είδη για 
ολόκληρη την σχολική χρονιά για τα παιδιά των τάξεων Α’ και 
Β’, Γ’ και Δ’ και Ε’ και ΣΤ’.
Επιστολές έχουν σταλεί στα Δημοτικά Σχολεία 1ο έως και 

19ο, Παραλίας, Καλλιθέας, Περίστασης και Σβορώνου.

Δωρεάν σχολικά είδη σε 180 μαθήτριες και μαθητές 
23 Δημοτικών Σχολείων του Δήμου Κατερίνης
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Η Εφορεία Αιμοδοσίας της Εστίας Πιερίδων Μουσών και ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων ατόμων με αναπηρία «Στηρίζω» Ν. Πιερίας, προ-

σκαλούν μέλη και φίλους, να συμμετάσχουν στην 23η Εθελοντική Αιμοδοσία που θα πραγματοποιηθεί στον χώρο της Ε.Π.Μ., Πλατεία Πολιτι-
σμού 1(Ειρήνης 32), δίπλα στο 5ο Γυμνάσιο, την Πέμπτη στις 19 Σεπτεμβρίου 2024 από 09:00 έως 13:00.
Πέντε λεπτά από τον χρόνο μας σημαίνει ζωή για το συνάνθρωπό μας!
Αίμα μπορούν να δώσουν τα άτομα ηλικίας από 18 έως 63 ετών
Όσοι θα προσέλθουν, να αποφύγουν την προηγούμενη μέρα την κατανάλωση οινοπνευματωδών ποτών και δυο ώρες πριν την προσέλευση να 

πάρουν ένα ελαφρύ πρωινό.
Η εθελοντική Αιμοδοσία πραγματοποιείται σε συνεργασία με το τμήμα Αιμοδοσίας του Γενικού Νοσοκομείου Κατερίνης.

23η εθελοντική αιμοδοσία της Ε.Π.Μ.

Η Ένωση Ποντίων Πιερίας έχει την τιμή και την χαρά να σας προ-
σκαλέσει την Κυριακή 22 Σεπτεμβρίου 2024 και ώρα 20:00 στο Δημο-
τικό Θέατρο πάρκου Κατερίνης να παρακολουθήσετε τη μοναδική νέα 
Ποντιακή θεατρική παράσταση από το θεατρικό τμήμα του συλλόγου 
«Χρόνια έρθαν κι επέρασαν, καιροί έρθαν κι εδέβαν» σε σκηνοθεσία 
του Χάρη Αμανατίδη.

Συντελεστές της παράστασης
Σκηνοθεσία: Χάρης Αμανατίδης

Κοστούμια: Βέτα Χαϊλατζίδου
Βοηθός σκηνοθέτη: Σοφία Αγαθαγγελίδου
Παίζουν με αλφαβητική σειρά: Ζήνα Αλεξανδρίδου, Σπύρος Ανα-

γνώστου, Μαίρη Αραβίδου, Σημέλα Ελευθεριάδου, Κική Ευμορφί-
δου, Βάσω Κοκκινοπλίτη, Χρήστος Μαρμαρίδης, Πόπη Παναγιωτί-
δου, Άννα Σιδηροπούλου, Μαριάννα Σολωμονίδου, Μίμης Συμεωνί-
δης, Σοφία Χατζηδημητρίου
Λύρα-τραγούδι: Αλέξανδρος Αλχαζίδης
Νταούλι: Φάνης Μεγαλόπουλος

ΕΝΩΣΗ ΠΟΝΤΙΩΝ ΠΙΕΡΙΑΣ 

Νέα Ποντιακή θεατρική παράσταση

Η Ρώνια Τοπαλίδου, γνωστή ως Φεβρωνία, και ο Δημήτρης 
Λάππας, θα μας ταξιδέψουν μουσικά μαζί με τους εξαιρε-
τικούς συνεργάτες τους από την ελληνική και γερμανική 
μουσική σκηνή.
Η βραδιά θα περιλαμβάνει ένα πλούσιο ρεπερτόριο που 

θα προέρχεται από διάφορα μουσικά είδη, όπως ρεμπέτι-
κο, λαϊκό και έντεχνο. Επίσης, θα ερμηνεύσουν συνθέσεις 
του Δημήτρη Λάππα και θα παρουσιάσουν το πρώτο single 
της Φεβρωνίας, «Γιούλα», μια σύγχρονη μουσική σύνθεση 
του Δημητρίου Πίνγκιου, εμπνευσμένη από την Ήπειρο, σε 
ενορχήστρωση και παραγωγή του Γκέρτ Κάπο.
Μην χάσετε την ευκαιρία να απολαύσετε μια βραδιά γεμά-

τη μουσική, δημιουργικότητα και αλληλεγγύη, καθώς όλα τα 
έσοδα θα διατεθούν για το Κοινωνικό Παντοπωλείο Καπνι-
κού Σταθμού Κατερίνης.

Ελάτε να γιορτάσουμε μαζί το κλείσιμο μιας όμορφης κα-
λοκαιρινής σεζόν!
Fevronia feat. Dimitris Lappas & Marios Makris – Duo 

Guitarra
Live Band:
Antonis Lappas: Πλήκτρα
Philipp Köbele: Κιθάρα
Dario Schattel: Μπάσο
AugiTropics: Τύμπανα
Παρασκευή 20 Σεπτεμβρίου 2024, ώρα 21:00,
Καπνικός Σταθμός Κατερίνης, Φλέμινγκ 8, Δίπλα στο πάρ-

κινγκ των δικαστηρίων
Είσοδος: 10 € (κουπόνι δωρεάς τροφίμων το οποίο μπο-

ρείτε να προμηθευτείτε στην είσοδο του Καπνικού Σταθ-
μού).

Μια ξεχωριστή συναυλία στον Καπνικό 
Σταθμό Κατερίνης 

στο τέλος του φετινού καλοκαιριού

Το Μουσικό Σχολείο Κατερίνης ανακοινώνει ότι οι κατατακτήριες εξετάσεις για 
την εισαγωγή μαθητών στις τάξεις Β’ και Γ’ Γυμνασίου και Α’, Β’, Γ’ Λυκείου θα 
διεξαχθούν στους χώρους του Μουσικού Σχολείου στις 25 Σεπτεμβρίου 2024 και 
ώρα 9:00 π.μ. Αιτήσεις συμμετοχής υποβάλλονται στο Μουσικό Σχολείο τις ώρες 
λειτουργίας του Σχολείου.

Ανακοίνωση 
για τις κατατακτήριες 

εξετάσεις στο Μουσικό 
Σχολείο Κατερίνης

Η Ένωση Ποντίων Πιερίας 
ανακοινώνει στα μέλη και στους 
φίλους του συλλόγου την έναρ-
ξη λειτουργίας της νέας Πολι-
τιστικής περιόδου, από τις 14 
Σεπτεμβρίου 2024.
Σε σχετική ανακοίνωση ανα-

φέρονται τα εξής: Οι εγγραφές 
άρχισαν.
Υποδεχόμαστε τη νέα αυτή 

πολιτιστική χρόνια με αισιοδοξία, 
ελπίδα και έχοντας πάντα ως 
γνώμονα την διατήρηση, διάσω-
ση και διάδοση της Ιστορίας και 
του Πολιτισμού του Ποντιακού 
Ελληνισμού.
Ευχόμαστε σε όλους καλή και 

δημιουργική πολιτιστική χρονιά.

Έναρξη 
νέας πολιτιστικής χρονιάς 

της Ένωσης 
Ποντίων 
Πιερίας
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Ανακοινώθηκαν οι 17 υποψήφιοι της Ενωτικής Κίνη-
σης Στίβου για το Δ.Σ. του ΣΕΓΑΣ. Ο Πρόεδρος του 
ΓΑΣ Αρχέλαος Κατερίνης κ. Αλκίνοος Τασόπουλος 
θα είναι υποψήφιος στο συνδυασμό που ηγείται ο κ. 
Κωνσταντίνος Φίλης.

Στην ανακοίνωση του κ. Φίλη, μεταξύ άλλων, ανα-
φέρονται τα εξής:
Η συλλογική προσπάθεια για τη διεκδίκηση όσων ο 

ελληνικός στίβος αξίζει και δικαιούται, την αξιοκρα-
τία και την ορθή, θεσμική λειτουργία του Σ.Ε.Γ.Α.Σ., 
αποκτά νέα διάσταση, με την ανακοίνωση των υπο-
ψηφίων της Ε.ΚΙ.Σ. για το Διοικητικό Συμβούλιο του 
Σ.Ε.Γ.Α.Σ.
Πρόκειται για μια ισχυρή ομάδα, σύνθεσης και ενό-

τητας, με 17 άξια και ικανά στελέχη του στίβου, που 
εκπροσωπούν σωματεία με έντονη δράση, από ολό-
κληρη την Ελλάδα.
Πιστεύουμε στην ομαδική προσπάθεια, τη σύνθεση, 

τη συλλογικότητα. Στον ολοκληρωμένο σχεδιασμό 
και τη συνεπή υλοποίηση του. Στην πραγματική συμ-
μετοχή των μελών του Διοικητικού Συμβουλίου στη 
διοίκηση της Ομοσπονδίας μας. Στο σεβασμό και στη 
διαρκή επικοινωνία με τα σωματεία, τις αθλήτριες και 
τους αθλητές, τις προπονήτριες και τους προπονητές 
τους.
Αυτές τις αρχές υπηρετεί και η σύνθεση της ομά-

δας των υποψήφιων της Ε.ΚΙ.Σ. για το Διοικητικό 
Συμβούλιο του Σ.Ε.Γ.Α.Σ.. Στελέχη έμπειρα, αλλά και 
νεότερα, με προσφορά στο στίβο, αλλά και στην κοι-
νωνική ζωή, με διακρίσεις στα στάδια, αλλά και στην 
εκπαίδευση και την επιχειρηματική δράση.
Ευχαριστώ θερμά όλες και όλους για την απόφαση 

τους να βρεθούν στην πρώτη γραμμή της προσπάθει-
ας μας, για τη συνεισφορά τους στη διαμόρφωση των 
11+1 δεσμεύσεων της Ε.ΚΙ.Σ., αλλά και για τον ουσι-
αστικό ρόλο που θα διαδραματίσουν, με την εμπιστο-
σύνη των σωματείων, στο Διοικητικό Συμβούλιο του 
Σ.Ε.Γ.Α.Σ.
Δεσμευόμαστε: Βασική μας προτεραιότητα τα Σω-

ματεία.
Τα Σωματεία, τα κύτταρα του αθλητισμού στη 

χώρα, και η στήριξη και ενδυνάμωσή τους, η αναβάθ-
μιση της συνεργασίας τους με τον ΣΕΓΑΣ αποτελούν 
βασική μας προτεραιότητα.
Δεσμευόμαστε για:
• Ετήσια αύξηση της ενίσχυσης προπονητικού έργου 

σε ποσοστό 8%. Στο τέλος της τετραετίας θα διατίθε-
νται 900.000 ευρώ από 650.000 ευρώ σήμερα.
• Επαναφορά της οικονομικής κάλυψης για τα Πα-

νελλήνια πρωταθλήματα στο 100% (θέσεις 1-8) και 
στο 50% (θέσεις 9-16).

• Σύναψη προγραμματικών συμφωνιών με τις Περι-
φέρειες για την κάλυψη των εξόδων μετακίνησης στα 
πανελλήνια πρωταθλήματα, την προμήθεια αθλητικού 
εξοπλισμού και την υλοποίηση αναπτυξιακών δράσε-
ων και προγραμμάτων.

Υποψήφιος για το Δ.Σ. του ΣΕΓΑΣ ο Πρόεδρος του Αρχέλαου 
Κατερίνης Αλκίνοος Τασόπουλος
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Από την ομάδα συλλογής ιστορικών στοιχείων του 
Πιερικού, δυστυχώς κάποιος λείπει. Είναι απών από 
τη ζωή, αλλά όχι λησμονημένος. Η μοίρα επεφύλαξε 
αδόκητη απώλεια εδώ και τρεις μήνες ενός ξεχω-
ριστού, δυναμικού και παραγωγικού ανθρώπου με 
τεράστια και πολυετή αφιλοκερδή προσφορά στον Πι-
ερικό και στο κοινωνικό σύνολο. Αλλά και ιδιαίτερα με 
αξιοζήλευτη συμβολή στην συγκέντρωση των ιστορι-
κών δεδομένων της ομάδας της Κατερίνης.
Του αείμνηστου Δημήτρη Αδαμόπουλου.
Μαζί με τους σημαντικούς συλλέκτες Νίκο και Δημή-

τρη Ξενίδη, αγωνιούσε και πάσχιζε για να καταγραφεί 
η ιστορία του Πιερικού τόσο σε έντυπη έκδοση όσο 
και να δημιουργηθεί μια μουσειακή παρακαταθήκη για 
να αποτελεί τη συνέχεια με το αύριο.
Η επουράνια δύναμη δυστυχώς του έκοψε πρόωρα 

το νήμα της ζωής του. Αναμφίβολα το έργο του το 
συνεχίζουν ο Δημήτρης και ο Νίκος. Απλοί ρομαντικοί 
εκφραστές της ιδέας που ονομάζεται, Πιερικός. Έστω 
μόνοι και με πολλές υποσχέσεις… που έμειναν υπο-
σχέσεις από πολλούς ταγούς της πολιτείας.
Τη Δευτέρα 9 Σεπτεμβρίου 2024, συμπληρώθηκαν 

τρεις μήνες από την εκδημία του Δημήτρη Αδαμόπου-
λου, του τρίτου της ωραίας και ρομαντικής παρέας, η 
οποία χωρίς φειδώ από το υστέρημά της αποτυπώνει 
την αθλητική μας ταυτότητα.
Με αφορμή την τρίμηνη απώλεια, ο Νίκος και ο Δη-

μήτρης Ξενίδης δημοσιοποιούν μια ακόμα ξεχωριστή 
έκδοση που κοσμεί το πολύτιμο αρχείο τους (προ-
σφάτως αποκτηθείσα) και ασφαλώς την αφιερώνουν 
στον αείμνηστο εκλιπόντα.

Αφορά την έκδο-
ση της εφημερίδας 
«Ομάδα» της 17 
Ιουλίου 1962, της 
οποίας το ρεπορτάζ 
το υπογράφει ένας 
αθλητικός συντάκτης 
που αποτελούσε κό-
σμημα για τη δημο-
σιογραφία, έντιμος, 
αξιοπρεπής, δίκαιος 
και δάσκαλος για 
τους νέους δημοσιο-
γράφους. Του Σταύ-
ρου Ρεπανά.
Τιτλοφορείται 

«ΑΞΙΟΣ ΓΙΑ ΟΛΑ: 
ΠΙΕΡΙΚΟΣ» και σε 
μεσότιτλο: «Ιδού: 
Ταξί; Τζάμπα! Σινε-
μά; Επίσης! Και από 
τη νέα περίοδο (οι 
ποδοσφαιριστές) θα 
παίρνουν όλες τις εισπράξεις των αγώνων!»
Η έκδοση σκιαγραφεί τα τεκταινόμενα των πρώ-

των ημερών του νεόδμητου συλλόγου της Πιερίας, 
αλλά και το πώς υποστηρίζει η κοινωνία της πόλης τα 
ποδοσφαιρικά ταλέντα που έδειξαν δείγματα για με-
γαλοπρεπή πορεία στη τότε πρώτη εθνική κατηγορία 
του Ελληνικού ποδοσφαίρου.
Αξίζουν συγχαρητήρια στους Αδελφούς Ξενίδη για 

την πανανθρώπινη ανωτερότητα τους και το σεβασμό 
που επέδειξαν στον εκλιπόντα. Παράλληλα μας ενη-
μερώνουν και μας γνωστοποιούν στιγμές του παρελ-
θόντος.
Γιατί έτσι λειτουργούν οι αγνοί φίλαθλοι.
Ο Δημήτρης Αδαμόπουλος από εκεί ψηλά που βρί-

σκεται θα ξεφυλλίζει την εφημερίδα και θα νοιώθει 
ικανοποίηση που το όραμα του έχει συνέχεια.
Σχόλιο: Περικλής Χατζηγιάννης

ΟΙ ΣΥΛΛΕΚΤΕΣ ΑΦΟΙ ΞΕΝΙΔΗ ΜΕ ΝΕΟ ΕΝΤΥΠΟ ΝΤΟΚΟΥΜΕΝΤΟ

Αφιέρωμα στη μνήμη Δημήτρη Αδαμόπουλου

Ο βραβευμένος αγώνας δρόμου – θεσμός «ΤΡΕΧΩ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ», που εντάσσεται στο επίσημο 
πολιτιστικό πρόγραμμα εορτασμού των εκδηλώσεων 
απελευθέρωσης της πόλης, αναμένεται πιο συναρ-
παστικός από ποτέ. Συγκεντρώνοντας και φέτος όλα 
εκείνα τα στοιχεία που τον έχουν κατατάξει μεταξύ 
των κορυφαίων διοργανώσεων μαζικού αθλητισμού 
ανά την Ελλάδα, όπως: η γεμάτη φυσικές ομορφιές 

και συμβολισμούς ιστορική διαδρομή 8 χλμ. από το 
Πλατανόδασος έως το άγαλμα της Ελευθερίας, η μο-
ναδική μουσική γιορτή με πρωταγωνιστές μπάντες και 
σχήματα, το καλαίσθητο μετάλλιο για όλους, το λο-
γότυπο που απέκτησε φέτος ο Θεσμός, επιφυλάσσει 
πολλές ακόμη εκπλήξεις για τους συμμετέχοντες.
Εκπλήξεις, τις οποίες η διοργάνωση θα αποκαλύπτει 

σταδιακά, με κορύφωση την τελευταία εβδομάδα 
πριν τη διεξαγωγή του αγώνα.
Οι εγγραφές συνεχίζονται και 

ήδη καταγράφεται ιδιαίτερα 
μεγάλη συμμετοχή (1.100 
περίπου επιβεβαιωμένες εγγρα-
φές – ένα περίπου μήνα πριν 
την αφετηρία). Εξασφάλισε 
θέση στις λίστες εκκίνησης! 
Γίνε κομμάτι αυτής της μεγά-
λης γιορτής!
Online εγγραφή: https://

event.athletopia.com/treho-

gia-tin-katerini-2024
ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ
Για πληροφορίες που αφορούν τον αγώνα, ο οποίος 

θα διεξαχθεί την Κυριακή 13 Οκτωβρίου μπορείτε 
να απευθύνεστε στα τηλέφωνα 2351 350517 και 
2351047445 (Τμήμα Επικοινωνίας – Τύπου).
Στα παραπάνω τηλέφωνα μπορούν να απευθύνονται 

οι ενδιαφερόμενοι και για πληροφορίες που αφορούν 
τις ομαδικές συμμετοχές. Επίσης, για σχετικές διευ-
κρινίσεις, στο email: oppapkaterinis@gmail.com.

ΕΝΤΥΠΩΣΙΑΚΗ ΑΝΤΑΠΟΚΡΙΣΗ ΕΝΑ ΜΗΝΑ ΠΡΙΝ ΤΗ ΜΕΓΑΛΗ ΓΙΟΡΤΗ

1.100 ήδη οι επιβεβαιωμένες εγγραφές για τον αγώνα 
«Τρέχω για την Κατερίνη»

Απεβίωσε στα 92 του χρόνια ο μεγαλύτερος εν ζωή ποδοσφαιριστής του Πιερικού Χρήστος Θεοδωρίδης.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Ο «Ολυμπίτης» Χρήστος Θεοδωρίδης ανήκει στην ξεχωριστή κατηγορία των μεγάλων ποδοσφαιριστών του 
νεότευκτου Πιερικού του ’61, που έθεσαν τις βάσεις και εξάπλωσαν την φήμη του συλλόγου σε όλες τις γωνιές 
της Ελλάδος.
Πρωτοφόρεσε την ολόλευκη φανέλα την 1η Οκτωβρίου 1961, στον αγώνα Πιερικός – Αναγέννηση Γιαννιτσών 
4-0, ενώ ο τελευταίος του αγώνας ήταν στις 10 Ιανουαρίου 1965 στο Καυταντζόγλειο Στάδιο, στη νίκη του Πιε-
ρικού επί του Ηρακλή με 1-0.
Συνολικά αγωνίστηκε σε 75 αγώνες, πετυχαίνοντας 14 γκολ.
Τιμούμε τη μνήμη του Μεγάλου Χρήστου Θεοδωρίδη και εκφράζουμε τα θερμά συλλυπητήρια στην πολυπληθή 
οικογένειά του.
Αείμνηστε Χρήστο, «Καλό σου Ταξίδι». Ζεις για πάντα στις καρδιές μας.
Το Δ.Σ. του ΣΦΙΠ

Απεβίωσε ο μεγαλύτερος εν ζωή ποδοσφαιριστής 
του Πιερικού Χρήστος Θεοδωρίδης
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Γράφει ο Γιάννης Τσιμπονίδης - tsimponidis@yahoo.gr

Συμβουλευτική στα Ακτινίδια
Άρθρο Νο 1
Ο γνωστός Βασίλης Έξαρχος, γεωπόνος ΑΠΘ, με Intergrade Master, 

Μεταπτυχιακό στην «Αειφορική» Γεωργία και υποψήφιο Διδάκτορας 
Εδαφολογίας, αυτή τη φορά βλέποντας τα αποτελέσματα των συμβούλων 
του κάνει παρέμβαση από τη Γενισέα Ξάνθης για τη Συμβουλευτική στα 
Ακτινίδια.
Σύμφωνα με τον κ. Έξαρχο γενικότερα η Συμβουλευτική Γεωργία είναι 

ένας βασικός θεμέλιος λίθος για τον εκσυγχρονισμό της Ελληνικής 
Γεωργίας. Με απλά λόγια, γεωπόνοι οι οποίοι θα έχουν εξειδίκευση κατόπιν 
εκπαίδευσης σε συγκεκριμένες βασικές καλλιέργειες της χώρας μας, όπως για 
παράδειγμα στην Ελιά ή στα Εσπεριδοειδή ή στα Ακτινίδια κλπ. και θα παρέ-
χουν σε ετήσια βάση συμβουλές στους αγρότες. Οι γεωπόνοι αυτοί θα 
επισκέπτονται τα αγροκτήματα και κατόπιν αμοιβής φυσικά εφόσον αυτή είναι 
η αποκλειστική δουλειά τους να καθοδηγούν τους παραγωγούς. Ο σκοπός 
της συμβουλευτικής θα είναι αύξηση της παραγωγικότητας, αύξηση της αντα-
γωνιστικότητας μέσω ποιοτικών προϊόντων ενώ συνάμα θα επιδιώκεται το μι-
κρότερο δυνατό κόστος με το καλύτερο οικολογικό αποτύπωμα (μειωμένη ρύ-
πανση του περιβάλλοντος) και αειφορική διαχείριση η οποία θα διατηρήσει τη 
γονιμότητα των εδαφών. Η Ευρωπαϊκή Ένωση προέβλεψε για αυτό με την νέα 
ΚΑΠ χρηματοδοτώντας σε όλα τα κράτη μέλη τον θεσμό των Γεωργικών 
Συμβούλων. Το μέτρο αυτό εφαρμόστηκε με απόλυτη επιτυχία σε ορισμένα 
κράτη όπως για παράδειγμα στην Ιρλανδία, και στην Σλοβενία, αλλά όχι ακό-
μη στην Ελλάδα…
Δυστυχώς είναι χαρακτηριστικό του λαού μας και κατά συνέπεια και των 

Ελλήνων αγροτών να μην δουλεύουμε ομαδικά… και να τα ξέρουν όλα… 
Σε αντίθεση με ότι γίνεται στην Ελλάδα στις κύριες χώρες παραγωγής ακτι-
νίδιων όπως είναι η Ιταλία και η Ν. Ζηλανδία Η ΠΑΡΑΓΩΓΗ ΓΙΝΕΤΑΙ 
ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ ΚΑΙ ΜΟΝΟΝ ΜΕ ΣΥΜΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΑΠΟ ΤΟΥΣ 
ΕΞΕΙΔΙΚΕΥΜΕΝΟΥΣ ΓΕΩΠΟΝΟΥΣ…
Όπως χαρακτηριστικά τονίζει ο κ. Έξαρχος «καθημερινά βλέπω Έλληνες 

Ακτινιδιοπαραγωγούς να κάνουν λάθος διαχείριση ή να χρησιμοποιούνε λάθος 
προϊόντα… Τα οποία τα πιο πολλά από αυτά τα βρήκαν στο Διαδίκτυο»…
Στην περίπτωση αυτή δηλαδή του «κουτουρού» που λέει και ο θυμόσοφος 

λαός μας, έχουμε τα εξής βασικά μειονεκτήματα: 
1) Σπατάλη χρημάτων και αύξηση τους κόστους παραγωγής διότι χρησιμοποι-

ούνται προϊόντα που δεν χρειαζόταν ή και που δεν έχουν καμία αποτελεσματι-
κότητα. 
2) Σε μερικές περιπτώσεις τα προϊόντα αυτά κάνουνε ζημιά όπως για παρά-

δειγμα αύξηση της αλατότητας του εδάφους, ή ελλείψεις θρεπτικών στοιχείων 
που δημιουρ-
γούνται από 
ανταγωνισμό 
κλπ. Έτσι μει-
ώνονται τα 
«παραγωγικά» 
και «βιολο-
γικά» χρόνια 
του φυτού. 
Σημειωτέον 
δε, ότι τα 
τελευταία 
χρόνια βλέ-
πουμε πανελ-
λαδικά πολλά 
κτήματα συν 
τον χρόνο να 
χάνουνε την 
αποδοτικότητά τους και να καταρρέουν… χωρίς να συνέρχονται ποτέ…
3) Καταστροφή της «δομής» του εδάφους που είναι ότι χειρότερο για 

την στράγγιση του κτήματος και κατά συνέπεια της υγείας του φυτού της 
Ακτινιδιάς. Αυτό δημιουργείται συνήθως από τις συχνές διελεύσεις με τα γεωρ-
γικά μηχανήματα (ειδικά στα αργιλώδη εδάφη) με σκοπό να εφαρμόσουμε ένα 
σωρό σκευάσματα που σε ορισμένες περιπτώσεις δεν χρειάζονται. Η επιλογή 
αυτών των σκευασμάτων δεν γίνεται με βάση τα επιστημονικά δεδομένα του 
κτήματος αλλά γίνεται επειδή το ίδιο χρησιμοποιεί και ένας άλλος παραγωγός 
ο οποίος είναι φίλος μας στο Facebook και έτσι το δοκιμάζουμε και εμείς στο 
κτήμα μας μπας και πάμε καλύτερα…
Στην πρώτη φωτογραφία βλέπετε ένα κτήμα 30 Στρεμμάτων το οποίο ήταν 

σε μόνιμο «υδατικό» στρες… Το κτήμα είναι στην περιοχή της Γενισέας 
Ξάνθης και ανήκει στον παραγωγό Γαρούφα Δήμο.
Στη δεύτερη φωτογραφία βλέπετε την τεράστια αλλαγή του κτήματος ακρι-

βώς ένα χρόνο μετά.
Στη συγκεκριμένη περίπτωση ο παραγωγός ακολούθησε κατά «γράμμα» όλες 

τις οδηγίες του κ. Έξαρχου μερικές από τις οποίες στην περίπτωση αυτή ήταν, 
κατά σειρά σημαντικότητας, οι εξής:
1) Ριζική αλλαγή στον τρόπο και την συχνότητα ποτίσματος.
2) Εφαρμογή οργανικής ουσίας και «Τύρφης» Ακτινιδίων. 
3) Καλύτερη αντιμετώπιση του νηματώδη και της φυτόφθορας.
4) Εφαρμογή λιπασμάτων με βάση τις πραγματικές ελλείψεις… όπως αυτές 

προκύπτουν από τις Εδαφολογικές Αναλύσεις, τις Φυλλοδιαγνωστικές και την 
κλινική εικόνα του κτήματος.
5) Εφαρμογή καλλιεργητή και βαθύ «ρίπερ» την κατάλληλη εποχή.
(Το άρθρο αυτό, θα συνεχιστεί και την επόμενη εβδομάδα) 

Ο πρωτογενής τομέας προέχει να στηριχθεί γενναία Οικονομικά, 
έναντι άλλων τομέων στην Ελλάδα

Τα πρωτόγνωρα καιρικά φαινόμενα που ζήσαμε πλέον (είτε λέγεται «Ηλίας», 
είτε «Ντάνιελ», είτε παλιότερα «Ιανός»), βρίσκονται στην καθημερινότητά 
μας και θα αποτελέσουν 
καθημερινότητα, όσο 
κι αν λέμε ή μιλάμε για 
κλιματικές αλλαγές, για 
φαινόμενο Ελ Νίνιο, ή 
Νίνιο, ή όπως άλλως θέ-
λετε πείτε το. Η Ευρώπη 
της αλληλεγγύης και της 
συναδελφικότητας δυστυ-
χώς είναι τελείως ανύ-
παρκτη και «λίγη» απέναντι σε όλο αυτό. 
Εννοώ οικονομικά δεν μπορούμε να στηριχτούμε σε αυτήν. Και το βλέπου-

με όλοι μας αυτό το πράμα να συμβαίνει!!!
Είμαστε μόνοι μας -ως Ελλάδα και Έλληνες- και δεν λέμε να το χωνέψουμε 

όλο αυτό. Πόροι και κονδύλια πρέπει να μεταφερθούν άμεσα από άλλα 
ισοδύναμα και να στηριχτεί πολύ περισσότερο ο πρωτογενής μας τομέας.
Είτε λέγεται αθλητισμός, είτε πολιτισμός ας μεταφερθούν επιτέλους από 

εκεί οι πόροι στον αγροτικό τομέα που στο κάτω κάτω της γραφής, μας 
ταΐζει και μας ποτίζει και για σκεφτείτε αν σταματήσει το τι θα γίνει, ακόμη κι 
αν υπάρχουν οι αθρόες εισαγωγές από τριτοκοσμικές χώρες από προϊόντα 
αμφιβόλου ποιότητας…

Ενδιαφέρουσες οι εκτιμήσεις των ειδικών για τη φετινή 
παγκόσμια παραγωγή ελαιολάδου

Στα φυσιολογικά της επίπεδα θα επανέλθει η παγκόσμια παραγωγή ελαιο-
λάδου αναμένεται -εκτός 
απροόπτου- και να «αγγί-
ξει» τους 3.000 – 3.200 
χιλιάδες τόνους. Στο 
συμπέρασμα αυτό, κα-
ταλήγει η Επιστημονική 
Εταιρεία Εγκυκλοπαιδιστών 
Ελαιοκομίας (4Ε), ένας 
φορέας από Έλληνες 
επιστήμονες και ανθρώ-
πους της αγοράς με 
εξειδίκευση την ελαιο-
παραγωγή, επισημαίνοντας, ωστόσο, ότι οι προβλέψεις αφορούν την καλλιερ-
γητική περίοδο που δεν θα διαταραχθεί από απρόοπτα καιρικά φαινόμε-
να. Εκατό ημέρες μετά τις πρώτες της εκτιμήσεις για την παγκόσμια παραγωγή 
ελαιόλαδου της νέας εσοδείας 2024/2025, και επανεξέταση των δεδομένων 
το συμπέρασμα της 4Ε είναι ότι αν και οι παραγωγές ορισμένων ελαιοπαραγωγι-
κών χωρών αναθεωρούνται, η βασική εικόνα της ισπανικής και της παγκόσμιας 
παραγωγής θα παραμείνει στο ίδιο πλαίσιο. Συγκεκριμένα: Εκτιμώμενη πα-
ραγωγή ελαιόλαδου εσοδείας 2024-25 (ποσότητες σε χιλιάδες τόνους). 
Ισπανία 1.300 – 1.500, Τουρκία 300 – 320, Ελλάδα 230 – 290 (250), Τυνησία 
260 – 280, Ιταλία 180 – 200, Πορτογαλία 160 – 180, Μαρόκο 110 – 140, Συρία 
90 – 100 και λοιπές 550 – 650 χιλιάδες τόνοι. Βέβαια το σοβαρότερο ζητούμε-
νο στην όλη υπόθεση είναι τι γίνεται με την τιμή του ελαιόλαδου και ελπί-
ζουμε όλοι να μειωθεί δραστικά…

Ευρωπαϊκή βοήθεια 1 δις ευρώ για τις πλημμύρες 
και στην Ελλάδα

Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή πρότεινε χρηματοδοτική στήριξη ύψους άνω του 
1 δισ. ευρώ από το 
Ταμείο Αλληλεγγύης 
της ΕΕ (ΤΑΕΕ) προκει-
μένου να βοηθηθούν 
η Ιταλία, η Σλοβενία, η 
Αυστρία, η Ελλάδα και 
η Γαλλία να αντιμετω-
πίσουν τις επιπτώσεις 
των σοβαρών πλημμυ-
ρών που τις έπληξαν 
το 2023. Σύμφωνα με 
ανακοίνωση, το πακέτο 
ενισχύσεων κατανέμε-
ται ως εξής: 378,8 εκατ. 
ευρώ στην Ιταλία για 
τις ζημιές που προκά-
λεσαν οι πλημμύρες, 428,4 εκατ. ευρώ στη Σλοβενία και 5,2 εκατ. ευρώ στην 
Αυστρία για την αντιμετώπιση των συνεπειών των πλημμυρών του Αυγούστου 
του 2023, 101,5 εκατ. ευρώ στην Ελλάδα για τη στήριξη των προσπα-
θειών ανάκαμψης από τις πλημμύρες του Σεπτεμβρίου του 2023 και 
τέλος, 46,7 εκατ. ευρώ στη Γαλλία για τις ζημιές που προκάλεσαν οι πλημμύρες 
το 2023. Η συνδρομή του ΤΑΕΕ θα καλύψει μέρος του κόστους των ενεργειών 
έκτακτης ανάγκης και ανάκαμψης, συμπεριλαμβανομένης της επισκευής κατε-
στραμμένων υποδομών, της διαφύλαξης της πολιτιστικής κληρονομιάς και της 
διεξαγωγής επιχειρήσεων καθαρισμού. Ένα Ευρωπαϊκό Ταμείο που σίγουρα 
θα ξαναχρειαστεί η οικονομική του συνδρομή λίαν προσεχώς!!!
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Προσφορά
Εργασίας

Ζητείται υπάλληλος γρα-
φείου από την εταιρεία 
ταχυμεταφορών Fast Box 
Πληροφορίες στο
τηλέφωνο: 23516 00980. 
Αποστολή βιογραφι-
κών: info@fast-box.gr

Το κατάστημα Dream On 
στην Κατερίνη που βρί-
σκεται στην οδό Τσιμισκή 
16 (δίπλα από το
Hondos Center)
ζητάει κυρία από 45-54 
ετών με κάρτα ανεργίας 
1 έτους, για μόνιμη εργα-
σία και κοπέλα για
το 7μηνο πρόγραμμα 
του ΟΑΕΔ ηλικίας από 
19-29. Τηλ. Επικοινωνίας 

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

6987866763

Aπό τα πλυντήρια – 
ταπητοκαθαριστήρια 
«Σταθμός», ζητείται 
γυναίκα για 4ωρη πρωινή
εργασία. Περισσότερες 
πληροφορίες στο τηλέ-
φωνο:2351029224

Ζητείται ψήστης με 
εμπειρία. Ικανοποιητικός 
μισθός. Τηλέφωνο επικοι-
νωνίας:6955166923
Πληροφορίες κ. Γιάννης

Από σουβλατζίδικο – τα-
βέρνα ζητούνται κοπέλες 
για σέρβις και κοπέλες για 
λάντζα.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
2351037260

Η εταιρεία Κωνσταντό-
πουλος Α.Ε. “Olymp” η 
οποία δραστηριοποιείται 
δυναμικά στον
χώρο των τροφίμων με 
ιδιαίτερα έντονο εξαγωγι-
κό προσανατολισμό, ζητά 
να προσλάβει
άμεσα για το εργοστάσιό 
της εργαζόμενους και 
εργαζόμενες για τα τμή-
ματα Παραγωγής
και Συσκευασίας :
Περιγραφή κύριων αρμο-
διοτήτων της θέσης:
• Τροφοδοσία μηχα-

νών παραγωγής με 
πρώτη ύλη

• Συσκευασία και 
διαλογή έτοιμων 
προϊόντων

• Εκτέλεση βοηθητι-
κών εργασιών

• Εργασία σε 6μερες 
κυλιόμενες βάρδιες 
(πρωινή-απογευματι-
νή-βραδινή)

Παροχές:
• Ανταγωνιστικές απο-

δοχές
• Σταθερό εργασιακό 

περιβάλλον
• Σύμβαση ορισμένου 

χρόνου πλήρους 
απασχόλησης με 
προοπτική ανανέω-
σης

Οι υποψήφιοι μπορούν 
να στείλουν το βιογρα-
φικό τους στο: hr@
konstolymp.gr

Ζητείται από την AGN 
GAS εταιρεία διανομών 
υγραερίου έμπειρος οδη-
γός με δίπλωμα Γ’ ή
Ε’ Κατηγορίας, , ηλικίας
27-50 ετών, με επιθυμη-
τό το ADR με έδρα την 
Κατερίνη.
Τηλ. Επικοινωνίας 
6932284697 (Ώρες επικ. 
: 10:00-15:00)

Ζητείται άτομο για μόνι-
μη εργασία σε πλυντήριο 
αυτοκινήτων, από 18 έως 
35 ετών.
Πλήρης απασχόληση, 
μισθός, ασφάλιση.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6981200500

Από γνωστή ψαροταβέρ-
να στην Παραλία Κατερί-
νης ζητούνται:
Μάγειρας, βοηθός 
μάγειρα, σερβιτόροι και 
σερβιτόρες
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6947009722

Ζητείται γεωπόνος, 
κάτοχος πτυχίου AEI/ TEI 
ειδικότητας γεωπονίας ή 
τεχνολογίας
γεωπονίας φυτικής παρα-
γωγής.
Απαραίτητη προϋπόθεση, 
καλή γνώση Αγγλικής 
γλώσσας και Η/Υ
Επιπλέον δεξιότητες θα 
εκτιμηθούν αναλόγως.
Αποστολή βιογραφικών 
στο email:vionorhellas@
gmail.com

Πωλήσεις 
Επιχειρήσεων

Ευκαιρία !Πωλείται επιχεί-
ρηση παντοπωλείου στο 
Λιτόχωρο, Αγίου Δημη-
τρίου 14 , 85τ.μ.
Πλήρως ανακαινισμένο 
κατάστημα με άδεια λει-
τουργίας παντοπωλείου.
Συμπεριλαμβάνονται: 
Πλήρης κάλυψη του 
χώρου  με ράφια, ψυγείο 
βιτρίνα, καταψύκτης
βόυτα,
φωτιστικά, πυροσβεστική 
φωλιά  έπιπλο ταμείου, 
μηχανή κοπής και ζυγα-
ριά.
Τιμή 6500 ευρώ. Γίνονται 
ευκολίες πληρωμής. Δη-
μήτρης , τηλ.6945926977

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ
ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ ΔΑΣΙΚΗΣ 
ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΑΣΩΝ ΝΟΜΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ 
ΤΜΗΜΑ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΚΑΙ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΔΑΣΩΝ 
ΓΡΑΦΕΙΟ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ & ΔΗΜ. ΚΑΤΗΓΟΡΟΥ 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
 «Σύμφωνα με τις υπ αριθμ. 1038/88, 2756/94 κ.α. αποφάσεις του Σ.τ.Ε. ανακοινώνουμε περίληψη του υπ 
αριθμ. 3850/10-06-1987 εγγράφου του Δ/ντή Δασών Ν. Πιερίας, το οποίο εξεδόθη ύστερα από την από 10-06-
1987 αίτηση των Κωστή Ηρ. Μοσκώφ κλπ, για τη συνέχιση της διαδικασίας του άρθ. 14 του Ν.998/79, ώστε να 
αποτελέσει Πράξη Χαρακτηρισμού, σύμφωνα με το οποίο «1. Η με στοιχεία Α-Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-Η-Θ-Θ1-Θ2-Θ3-Θ4-Θ5- 
Θ6-Θ7-Θ8-Θ9-Θ10-Θ11-Ι΄΄΄-Κ-Λ-Μ-Ν-Ξ-Ο-Π-Ρ-Ρ΄-Ρ΄΄-Σ-Τ-Υ-Φ-Χ-Ψ-Ω-Α έκταση, περιοχής 
1 
Πλαταμώνα και όπως εμφαίνεται στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα, που συντάχθηκε Δεκέμβριο 84 από 
Μηχ. Γ. Ντέλη, με κλίμακα 1:500 δεν αποτελεί δάσος ή δασική έκταση κατά τις δ)ξεις των παρ. 1,2,3,4 και 5 του 
άρθ. 3 του Ν.998)79 «περί προστασίας δασών και δασικών εν γένει εκτάσεων της χώρας» 2. Η με στοιχεία Ι-Ι΄-
Ι΄΄-Ι΄΄΄-Ι΄΄΄΄-Θ11-Θ12-Θ13- Θ14-Θ15-Θ16-Θ17-Θ18-Ι έκταση, εμβαδού 1030 τ.μ. και που εμφαίνεται στο  
προαναφερόμενο τοπογραφικό διάγραμμα, αποτελεί δασική έκταση της περιπτώσεως Ζ του άρθ. 3 του Ν.998)79 
και ανήκει κατά τεκμήριο στο δημόσιο » 

Ο Αν. Πρ/νος της Διεύθυνσης 
κ.α.α. 

Δρ. Δήμητρα Παν. Μωρίδου 
Δασολόγος

ΤΙΤΛΟΣ  ΜΕΛΕΤΗΣ

«ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ  ΕΙΔΩΝ  ΕΝΔΥΣΗΣ-
ΥΠΟΔΗΣΗΣ,  ΧΕΙΜΕΡΙΝΑ  ΚΑΙ ΘΕΡΙΝΑ  
ΕΤΟΥΣ  2024»
ΑΡ.  ΜΕΛΕΤΗΣ:  13/24
Αρ. Πρωτ.: 6688

Δ.Ε.Υ.Α.  ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΤΕΧΝΙΚΗ  ΥΠΗΡΕΣΙΑ

Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η   Δ Ι Α Κ Η Ρ Υ Ξ Η Σ Δ Ι Α Γ Ω Ν Ι Σ Μ Ο Υ
Η  ΔΗΜΟΤΙΚΗ  ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΥΔΡΕΥΣΗΣ – ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Δ.Ε.Υ.Α.Κ.
δ ι α κ η ρ ύ σ σ ε ι
την με ανοικτή διαδικασία επιλογή αναδόχου για την εκτέλεση της προμήθειας :
«ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ  ΕΙΔΩΝ  ΕΝΔΥΣΗΣ-ΥΠΟΔΗΣΗΣ,  ΧΕΙΜΕΡΙΝΑ  ΚΑΙ ΘΕΡΙΝΑ  ΕΤΟΥΣ  2024» 
προϋπολογισμού 59.981,10€ (χωρίς Φ.Π.Α.), που θα διεξαχθεί σύμφωνα α) με τις διατάξεις του 
Ν4412/2016 (Α΄ 147) και β) με τους όρους της παρούσης διακήρυξης και καλεί τους ενδιαφερόμενους 
οικονομικούς φορείς, φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ενώσεις ή κοινοπραξίες αυτών, να υποβάλουν προσφορά για 
την ανάδειξη αναδόχου πραγματοποίησης της ως άνω προμήθειας.
Προβλέπεται η προμήθεια ειδών ένδυσης – υπόδησης για τους εργαζόμενους της Δ.Ε.Υ.Α.Κ. για το έτος 2024. 
Η παροχή δίνεται σύμφωνα με το άρθρο 8 της Σ.Σ.Ε. ΚΛΑΔΙΚΗΣ ΣΥΛΛΟΓΙΚΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ της ΠΟΕ-
ΔΕΥΑ, για το σύνολο των εργαζομένων στις Δημοτικές Επιχειρήσεις Ύδρευσης Αποχέτευσης όλης της χώρας.
Οι διαγωνιζόμενοι θα καταθέσουν τις προσφορές τους μέχρι τις 3-10-2024 ημέρα Πέμπτη και ώρα 
15:00 π.μ., όπως αναλυτικά αναφέρεται στην Διακήρυξη της μελέτης.  
Περισσότερες πληροφορίες καθώς και αντίγραφο της μελέτης οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να πάρουν από την 
ιστοσελίδα www.deyakat.gr

Κατερίνη, 16/09/24
Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  Δ.Ε.Υ.Α.Κ.

ΣΑΒΒΑΣ ΟΦΕΙΔΗΣ

Με απόλυτη επιτυχία ολοκληρώθηκε ο OlymposX 
που έλαβε χώρα στις 7 Σεπτεμβρίου από την Ολυ-
μπιακή Ακτή έως όλη την περίμετρο και την κορυφή 
Σκολιό του Ολύμπου, ένας από τους δυσκολότερους 
αγώνες τριάθλου παγκοσμίως. Πολλοί έμπειροι αθλη-
τές που έχουν συμμετάσχει σε κορυφαίους αγώνες 
σε όλες τις ηπείρους δήλωσαν ότι το OlymposX ήταν 
από τις πιο απαιτητικές δοκιμασίες που έχουν αντιμε-
τωπίσει.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Η διοργάνωση συγχαίρει όλους τους αθλητές για τη 

συγκλονιστική τους προσπάθεια, αποδεικνύοντας τη 
δύναμη και την αντοχή τους σε αυτόν τον μοναδικό 
αγώνα.
Αποτελέσματα Αγώνα:
•	 OlymposX Full Distance: Πρώτος τερμάτισε ο 

Florian Wille από τη Γερμανία με χρόνο 16 ώρες και 
58 λεπτά. Ακολούθησαν ο Ali Mouizina από τη Γαλλία 
με 17 ώρες και 39 λεπτά και ο Laszlo Nemeth από την 
Ουγγαρία με 18 ώρες και 8 λεπτά.
•	 Olympus Half Distance: Στον αγώνα μέσης 

απόστασης, την πρωτιά κατέκτησε ο Σέρβος αθλητής 
Srđan Savić με χρόνο 8 ώρες και 40 λεπτά, ενώ ακο-
λούθησαν οι Κων/νος Αγγελόπουλος και Χαράλαμπος 
Παπαδόπουλος στις 8 ώρες και 59 λεπτά.
•	 Nightswim 4 χιλιομέτρων: Πρώτος τερμάτισε 

ο Νικόλαος Συνδούκας με χρόνο 1 ώρα και 9 λεπτά 
και δεύτερος ο Wihann Jacobs από τη Νότια Αφρική 
με 1 ώρα και 43 λεπτά.
•	 Nightswim 2 χιλιομέτρων: Πρώτη τερμάτισε 

η Βαλεντίνα Τηλιού με χρόνο 41 λεπτά και δεύτερος 
ο Χρήστος Χαλάτσης με 55 λεπτά.
Η Φύση του Αγώνα: Κατά τη διάρκεια της νυχτε-

ρινής κολύμβησης, οι αθλητές βίωσαν ένα μοναδικό 
φυσικό φαινόμενο βιοφωταύγειας ανοιχτά της Ολυ-
μπιακής Ακτής, με τα πλαγκτόν και τις γαρίδες να 
φωτίζουν τη θάλασσα με ένα λαμπερό μπλε φως, ένα 

σπάνιο φαινόμενο για την περιοχή. Πάνω 
από πέντε αθλητές ανέφεραν ότι τους συνό-
δευσαν δελφίνια κατά τη διάρκεια της νυχτε-
ρινής τους κολύμβησης, προσφέροντάς τους 
μια μοναδική και συγκινητική εμπειρία.
Επιχείρηση Διάσωσης και οι Προκλή-

σεις του Ολύμπου
Το βουνό του Ολύμπου, με το μεγαλειώδες 

αλλά και απρόβλεπτο τοπίο του, αποτελεί 
πάντα μια ιδιαίτερη πρόκληση για τους αθλη-
τές του OlymposX. Όπως κάθε χρόνο, έτσι 
και φέτος δεν κατάφεραν να ολοκληρώσουν 
όλοι οι αθλητές τον αγώνα, καθώς οι καιρικές 
συνθήκες στο τελευταίο σκέλος της διαδρο-
μής, κατά την ανάβαση προς την κορυφή, 
ήταν εξαιρετικά σκληρές. Ο καιρός στον Όλυμπο είναι 
γνωστός για τις απρόσμενες και απότομες αλλαγές 
του και φέτος δεν αποτέλεσε εξαίρεση.
Κατά τη διάρκεια της νυχτερινής ανάβασης, ξέσπασε 

ισχυρή καταιγίδα συνοδευόμενη από χαλάζι, δυσκο-
λεύοντας την πορεία των αθλητών. Ευτυχώς, όλοι οι 
συμμετέχοντες ακολούθησαν πιστά τις οδηγίες της 
διοργάνωσης, που είχε προετοιμαστεί για τέτοιου 
είδους καταστάσεις, εξοπλίζοντας τους αθλητές με 
πομπούς εντοπισμού για την ασφάλειά τους. Ωστόσο, 
δύο αθλητές από την Τουρκία βρέθηκαν σε αδιέξοδο 
εξαιτίας των ακραίων καιρικών φαινομένων και χρειά-
στηκαν άμεση βοήθεια.
Η διοργάνωση κινητοποιήθηκε άμεσα, μεταδίδοντας 

μέσω της Υπηρεσίας Επικοινωνιών Εκτάκτου Ανάγκης 
(112) το ακριβές στίγμα της τοποθεσίας των αθλητών 
στις ειδικές δυνάμεις διάσωσης της ΕΜΑΚ. Η επιχεί-
ρηση διάσωσης πραγματοποιήθηκε ταχύτατα κατά τη 
διάρκεια της νύχτας, χάρη στον άριστο συντονισμό 
της Ομάδας Αντιμετώπισης Καταστροφών (Ο.Ο.Ε.Δ.), 
της 2ης και 8ης ΕΜΑΚ, καθώς και του Κέντρου Εκπαί-
δευσης Ορεινού Αγώνα Χιονοδρόμων (ΚΕΟΑΧ).
Συνολικά 11 πυροσβέστες συμμετείχαν στην επιχεί-

ρηση, που ολοκληρώθηκε με επιτυχία μέσα σε λίγες 
ώρες, αποδεικνύοντας την αξία της συνεργασίας και 
της άριστης προετοιμασίας των ομάδων διάσωσης.
Αυτή η εξέλιξη επιβεβαιώνει τη σοβαρότητα και τον 

σεβασμό που απαιτεί η συμμετοχή σε έναν αγώνα 
όπως ο OlymposX, καθώς οι αθλητές βρίσκονται αντι-
μέτωποι όχι μόνο με την εξάντληση και τις σωματικές 
απαιτήσεις, αλλά και με τις απρόβλεπτες φυσικές δυ-
νάμεις του Ολύμπου.
Παρά την αυξημένη δυσκολία, όλοι οι αθλητές επέ-

δειξαν ψυχραιμία και πειθαρχία, συνειδητοποιώντας 
τη σημασία της ασφάλειας στις συνθήκες που επικρα-
τούν στο βουνό.
Ευχαριστίες: Η διοργάνωση ευχαριστεί θερμά 

όλους τους εθελοντές που συνέβαλαν στην ομα-
λή διεξαγωγή του αγώνα, προσφέροντας αμέριστη 
βοήθεια σε όλα τα στάδια. Ιδιαίτερη ευγνωμοσύνη 

εκφράζουμε σε όσους 
προσέφεραν τα πλοιάριά 
τους για την ασφάλεια των 
αθλητών κατά τη διάρκεια 

της θαλάσσιας διαδρομής.
Ευχαριστούμε θερμά τους χορηγούς μας, την Kρο-

μύδας Μάρμαρα για τη χορηγία των επάθλων, το 
Orca Lounge και το εστιατόριο Το Περιγιάλι στην 
Ολυμπιακή Ακτή για τη φιλοξενία τους, καθώς και την 
Carbonfix, μεγάλο χορηγό της διοργάνωσης. Επίσης, 
εκφράζουμε την ευγνωμοσύνη μας στην Υπηρεσία 
Επικοινωνιών Εκτάκτου Ανάγκης 112 και στην άμεση 
απόκριση της ΕΜΑΚ και του ΚΕΟΑΧ για την επιχείρη-
ση διάσωσης των δύο αθλητών.
Τέλος, συγχαίρουμε όλους τους αθλητές για την 

υπεράνθρωπη προσπάθειά τους και την αφοσίωση 
τους στον αγώνα.
OlymposX – Αποστάσεις:
•	 Full Distance: 4 χλμ. νυχτερινή κολύμβηση, 

191 χλμ. ποδηλασία, 40 χλμ. ορεινό τρέξιμο
•	 Half Distance: 2 χλμ. νυχτερινή κολύμβη-

ση, 92 χλμ. ποδηλασία, 16 χλμ. ορεινό τρέξιμο
•	 Nightswim: 4 χλμ. και 2 χλμ. νυχτερινή κο-

λύμβηση

ΕΝΑΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΔΥΣΚΟΛΟΤΕΡΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ ΤΡΙΑΘΛΟΥ ΣΤΟΝ ΚΟΣΜΟ

Ολοκλήρωση του OlymposX από την TRIMAN
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 23Τοπικά
Το διήμερο επιστημονικό συμπόσιο που έληξε το 

Σάββατο 14 Σεπτεμβρίου 2024, με οργανωτή την Εθε-
λοντική Ομάδα Δράσης Ν. Πιερίας «Ο ΤΟΠΟΣ ΜΟΥ» 
κατάφερε με τον πιο ωραίο τρόπο αυτό που εξαρχής 
επιδίωξε: τη σύνδεση δηλαδή των πρωτοβουλιών και 
των προγράμματα δράσης που γίνονται στον Καπνικό 
Σταθμό (κίνημα χωρίς μεσάζοντες, κοινωνικό φαρ-
μακείο, κοινωνική κουζίνα, χριστουγεννιάτικο χωριό, 
κέντρο διαχείρισης ανθρωπιστικής βοήθειας κλπ.) με τη 
σύγχρονη κοινωνική και οικονομική θεωρία.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Στο εξαιρετικά ενδιαφέρον διήμερο καταξιωμένοι 

πανεπιστημιακοί και ειδικοί επιστήμονες από τρία Πα-
νεπιστήμια αντιμετώπισαν με πειθαρχημένο και ακριβή 
τρόπο το φαινόμενο της κοινωνικής και αλληλέγγυας οι-
κονομίας -εκείνης της οικονομίας δηλαδή που βρίσκεται 
μεταξύ του κράτους και των αγορών από τη μια μεριά 
και των δικτύων μιας άλλης οικονομίας από την άλλη 
προς όφελος της κοινωνίας και των αδυνάτων (συνεται-
ριστικές οργανώσεις, κινήματα χωρίς μεσάζοντες κλπ). 
Αναλύθηκε διεξοδικά ο όρος των κοινών και η σημασία 
της δημοκρατίας (Άρης Στυλιανού), επισημάνθηκε η 
αξία της αθέατης, μη ορατής σε πρώτη ματιάς όψης των 
συλλογικών εγχειρημάτων επειδή αυτά τα εγχειρήματα 
συνενώνουν τους πολίτες, συνδέουν με καλύτερους 
τρόπους τη γειτονιά με τον πολίτη, προσδίδουν χαρά 
και ευχαρίστηση (Γιώργος Γριτζάς). Ταυτόχρονα παρου-
σιάστηκαν στο κοινό στιγμιότυπα και παραδείγματα από 
την περί κοινωνικής οικονομίας εμπειρία τόσο ελληνικά 
όσο και ευρωπαϊκά (Γιώργος Χατζηχρήστος, Σωκράτης 
Σεϊτανίδης) αλλά και η αποτύπωση της οικονομικής κρί-
σης στον λόγο της λογοτεχνίας (Μάκης Καραγιάννης). Η 
Σοφία Αδάμ από το Δημοκρίτειο Πανεπιστήμιο Θράκης 
εστίασε το ενδιαφέρον της στη σχέση της αλληλέγγυας 
οικονομίας στον κρίσιμο τομέα της φροντίδας όπου το 
κράτος ολοένα και αποσύρεται, ενώ στην ανεξάντλη-
τη οικονομική δύναμη της κοινότητας αναφέρθηκε ο 
καθηγητής του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας Πασχάλης 

Αρβανιτίδης.
Για την τεράστια δουλειά που οφείλουμε να κάνου-

με σε ό,τι αφορά τα δημόσια αγαθά αλλά και για την 
συμβολή κινημάτων αντίστασης και αλληλεγγύης όπως 
είναι η Εθελοντική Ομάδα Δράσης Ν. Πιερίας (η οποία 
επαινέθηκε από όλους, εισηγητές και κοινό, ως σπάνιο 
παράδειγμα) μίλησε ο μαχητικός δημοσιογράφος, υπε-
ρασπιστής των κοινωνικών κινημάτων και συγγραφέας 
Χριστόφορος Κάσδαγλης. Ο Ηλίας Τσολακίδης από 
την άλλη εξήγησε πειστικά τον δημόσιο και προσιτό 
σε όλους τρόπο με τον οποίο λειτουργεί η Εθελοντική 
Ομάδα Δράσης ενώ παρουσίασε και τον διαφανή και 
δημοκρατικό τρόπο λειτουργίας των οικονομικών συ-
ναλλαγών και το σύνολο των εσόδων και εξόδων της 
ομάδας ευχόμενος κάτι παρόμοιο να συμβεί κάποτε και 
στο πλαίσιο του Δήμου Κατερίνης και της αποκεντρωμέ-
νης αυτοδιοίκησης.
Το διήμερο συμπόσιο, ωστόσο, έδωσε ταυτόχρονα 

χώρο, χρόνο και συγκίνηση και στον πολιτισμό που 
παράγεται από συμπολίτες μας αλλά και στον λαϊκό πο-
λιτισμό της Πιερίας: φωτογραφική έκθεση με θέμα τον 
καπνικό σταθμό από τους Παναγιώτη Φτάρα και Νατά-
σα Τσολακίδου, κινηματογραφικές εικόνες (ένα κοινωνι-
κά και πολιτικά επίκαιρο ντοκυμαντέρ του συμπατριώτη 
μας Γιώργου Κεραμιδιώτη) καθώς και αποτυπώσεις της 
Πιερίας και της Κατερίνης του 1960 τις οποίες παρουσία-
σε ο επιμελητής του Μουσείου Φωτογραφίας Θεσσαλο-
νίκης Ηρακλής Παπαιωάννου.
Κοινή διαπίστωση όλων των συμμετεχόντων και συμ-

μετεχουσών ήταν πως η έμφαση στην κοινωνική και 
αλληλέγγυα οικονομία, η έμφαση στην υπεράσπιση των 
κοινών αγαθών καθώς και οι συλλογικές δράσεις μπο-
ρούν να συμβάλλουν στην αντιμετώπιση των σύγχρο-
νων αδιεξόδων άρα και των αδιεξόδων στην Κατερίνη: 
πρώτα πρώτα με την ποσοτική μεγέθυνση της κοινω-
νίας των πολιτών εφόσον αυτές οι ομάδες εμφανίζουν 
συγκριτικά μεγάλο βαθμό αυτονομίας από το κράτος, τα 
κόμματα και την αγορά. Παράλληλα, παρόμοιες πρακτι-

κές υποστηρίχθηκε πως βοηθούν στην αναζωογόνηση 
της δημοκρατίας προτείνοντας οι πολίτες μέσα από την 
ίδια τους τη δράση νέες μορφές οργάνωσης της οικονο-
μίας, της κοινωνίας και της πολιτικής.
Όταν ο επικεφαλής της ομάδας έκανε την ξενάγηση 

στους χώρους του Καπνικού και έδειξε πώς λειτουργεί 
η Εθελοντική Ομάδα Δράσης Ν. Πιερίας «Ο ΤΟΠΟΣ 
ΜΟΥ», όταν οι σύνεδροι εισηγητές είδαν στην πράξη το 
παραχθέν έργο και την οργάνωση όλων των εργασιών 
όχι μόνο εντυπωσιάστηκαν αλλά και δήλωσαν πως θα 
προτείνουν άμεσα την υποστήριξη του καθημερινού 
έργου του Καπνικού με νέες ιδέες: με την ανάθεση για 
παράδειγμα εργασιών σε ακαδημαϊκό επίπεδο (διπλω-
ματικές εργασίες, μεταπτυχιακά, διδακτορικά), με την 
ανοιχτή πρόσκληση για συνεργασία και τις επισκέψεις 
φοιτητών και φοιτητριών στους χώρους του Καπνικού, 
με την πρόσκληση για συμμετοχή του Καπνικού στα πα-
νεπιστημιακά προγράμματα
Προτάθηκε, τέλος, η επόμενη διεξαγωγή (2025) του 

Συνεδρίου για τα Κοινά και την Κοινωνική και Αλληλέγ-
γυα Οικονομία— που διοργανώνει ο καθηγητής Πασχά-
λης Αρβανιτίδης (Πανεπιστήμιο Βόλου)—να γίνει στην 
Κατερίνη, στις υπερεπαρκείς και μοντέρνες εγκαταστά-
σεις του Καπνικού Σταθμού

Διήμερο επιστημονικό συμπόσιο στον Καπνικό Σταθμό

Στην Ρητίνη, με πρωτοβουλία του Χιονοδρομικού 
Αθλητικού Ορειβατικού Συλλόγου (Χ.Α.Ο.Σ.) Πιερίων 
ξεκίνησε, το 2022, η προσπάθεια καταγραφής της το-
πικής ιστορίας και η ανάδειξή σημαντικών ιστορικών 
και πολιτιστικών τόπων και μνημείων.
Συγκροτήθηκε Οργανωτική Επιτροπή η οποία υλο-

ποιεί τον σχεδιασμό και εκφράζει την δυναμική όλων 
των συλλογικών φορέων του χωριού. Ανέλαβε και 
εργάστηκε μεθοδικά για να καταφέρει την άρτια και 
επιστημονική οργάνωση του 1ου Συνεδρίου Τοπικής 
Ιστορίας Ρητίνης το οποίο πραγματοποιήθηκε το 
τριήμερο 25-27 Αυγούστου 2023 στο Πολιτιστικό Κέ-
ντρο «ΠΙΕΡΙΔΕΣ ΜΟΥΣΕΣ» Ρητίνης (παλιό Δημοτικό 
Σχολείο Ρητίνης). Με μια, επίσης, επίμονη προσπάθεια 
κατάφερε μέσα σε ένα χρόνο να εκδοθεί το βιβλίο 
που περιλαμβάνει τα πρακτικά του συνεδρίου.
Το βιβλίο αυτό ήδη προωθείται για να το αποκτή-

σουν όλοι οι Ρητινιώτες και οι ενδιαφερόμενοι, ενώ 
προετοιμάζεται η αποστολή σε κάθε βιβλιοθήκη 
πανεπιστημιακών τμημάτων ιστορίας, αρχαιολογίας, 
λαογραφίας και εν γένει πολιτισμού, σε ερευνητικά 

κέντρα και ιδρύματα που έχουν ανάλογο αντικείμενο, 
καθώς και σε δημοτικές βιβλιοθήκες, βιβλιοθήκες το-
πικών και περιφερειακών εκπαιδευτικών μονάδων.
Παράλληλα ετοιμάζεται η επίσημη παρουσίαση του 

βιβλίου η οποία θα πραγματοποιηθεί την Κυριακή 22 
Σεπτεμβρίου 2024, ώρα 12.00 το μεσημέρι στο Πολι-
τιστικό Κέντρο Ρητίνης «ΠΙΕΡΙΔΕΣ ΜΟΥΣΕΣ».
Για το βιβλίο θα μιλήσουν:
Ανδρούδης Πασχάλης
Αν. Καθηγητής Βυζαντινής και Ισλαμικής Αρχαιολογί-

ας και Τέχνης Α.Π.Θ.
Γαβριηλίδου Γεωργία
Καθηγήτρια Α.Π.Θ. – Γλωσσολόγος
Κάλφας Αντώνης
Ποιητής- φιλόλογος, ερευνητής της τοπικής ιστορίας
Παρουσίαση – συντονισμός:
Κραγιόπουλος Νικόλαος, πρώην Δ/ντής Πρωτοβάθ-

μιας Εκπαίδευσης Πιερίας
Έχουν κληθεί όλοι οι συνδριοργανωτές του Συνε-

δρίου, οι εκπρόσωποι των αρχών του Νομού και του 
Δήμου Κατερίνης. Θα παραστούν επίσης πολλοί από 

τους εισηγητές 
των οποίων οι 
εργασίες περι-
λαμβάνονται στο 
βιβλίο, ο εκδότης 
κος Μπάμπης 
Μπαρμπουνάκης 
και εκλεκτοί του 
συνεργάτες που 
εργάστηκαν για 
την έκδοση του 
βιβλίου.
Στο πλαίσιο 

αυτής της εκδή-
λωσης προσκα-
λούνται και θα τι-
μηθούν όλοι οι εν 
ζωή δάσκαλοι που 
δίδαξαν στο παλιό 
Δημοτικό Σχολείο 
Ρητίνης μέχρι το 1981 που σταμάτησε να λειτουργεί.

ΕΚΔΟΘΗΚΕ ΤΟ ΒΙΒΛΙΟ ΤΩΝ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ ΤΟΥ 1ου ΣΥΝΕΔΡΙΟΥ ΤΟΠΙΚΗΣ ΙΣΤΟΡΙΑΣ

Μια αξιόλογη προσπάθεια στη Ρητίνη 

Η ομάδα που ανήκει στη ναυαγοσωστική σχολή 
Lifeguard Patrol ανέλαβε πρωτοβουλία εθελοντικού κα-
θαρισμού ακτής στην Παραλία Κατερίνης, την Τετάρτη 
11 Σεπτεμβρίου 2024.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Η δράση αυτή δεν είχε στόχο μόνο τη συλλογή απορ-

ριμμάτων.
Ήταν μια ουσιαστική κίνηση προς την προστασία της 

θαλάσσιας ζωής και την ενίσχυση της ευαισθητοποίη-
σης του κοινού για την αξία ενός καθαρού περιβάλλο-
ντος.

Στόχος αυτής της πρωτοβουλίας είναι η υπενθύμιση 
ότι η επίβλεψη των ακτών δεν σταματά στη διάσωση 
ανθρώπων, αλλά επεκτείνεται στη διάσωση του οικο-
συστήματος που φιλοξενεί όλους μας.
Καθώς το φετινό καλοκαίρι μας αποχαιρετά, καλούμε 

όλους να γίνουν μέρος αυτής της προσπάθειας, ώστε 
να διατηρήσουμε τις παραλίες μας καθαρές και για τα 
επόμενα καλοκαίρια!
Ας ενώσουμε τις δυνάμεις μας για ένα περιβάλλον πιο 

ασφαλές και θάλασσες πιο καθαρές. Κάθε μικρή πράξη 
μετράει, και μαζί μπορούμε να κάνουμε τη διαφορά!

Εθελοντικός καθαρισμός παραλίας από τους ναυαγοσώστες 
της Lifeguard Patrol
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση24 Τυπο - Λάτρης
Με την Σμαρώ Γιαννούλη

Ο Δημήτρης Καραβίδες ορίστηκε ως μέλος της Επιτροπής Τουρισμού της Περι-
φέρειας Κεντρικής Μακεδονίας και σε σχετική ευχαριστήρια ανακοίνωση ανέφερε 
τα εξής:
Θα ήθελα να ευχαριστήσω τον Περιφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας Απόστολο 

Τζιτζικώστα για τον ορισμό μου ως μέλος της Επιτροπής Τουρισμού της Περιφέ-
ρειας Κεντρικής Μακεδονίας, με επικεφαλής 
την Αντιπεριφερειάρχη Τουρισμού κυρία Βίκυ 
Χατζηβασιλείου.
Τον ευχαριστώ θερμά για την εμπιστοσύνη 

που έδειξε στο πρόσωπό μου.
Δεσμεύομαι να συμβάλλω με τον καλύτερο 

δυνατό τρόπο στο έργο της Επιτροπής, αξι-
οποιώντας την πολυετή εμπειρία μου στους 
τομείς του τουρισμού και της εστίασης.
Είμαι πεπεισμένος ότι μέσα από συλλογική 

εργασία και συνεργασία θα επιτύχουμε τους 
στόχους μας για την ανάδειξη και ανάπτυξη 
του τουριστικού προϊόντος της περιοχής μας.
Με εκτίμηση,
Δημήτρης Καραβίδες

Την υποψηφιότητα του κ. Χάρη Δούκα για τη θέση του προέδρου του ΠΑΣΟΚ 
στηρίζουν επίσημα δύο πρόσωπα από την Πιερία, καθώς οι υπογραφές του περι-
λαμβάνονται σε αυτές που κατατέθηκαν από τον Δήμαρχο Αθηναίων για την επικύ-
ρωση της υποψηφιότητάς του.
Συγκεκριμένα ο κ. Δούκας κατέθεσε 100 υπογραφές από μέλη Κεντρικής Πολιτικής 

Επιτροπής του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής, ώστε να ανακηρυχθεί ως υποψήφιος 
Πρόεδρος. Ανάμεσα στους υπογράφοντες είναι η πρώην Βουλευτής Πιερίας κ. Μα-
ρία Μίχου, καθώς και ο πρώην Γραμματέας της Ν.Ε. Πιερίας κ. Κώστας Κιτιξης.

Απομένουν περίπου τρεις 
εβδομάδες για τη διεξαγω-
γή της εκλογικής διαδικα-
σίας ανάδειξης Προέδρου 
στο ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλ-
λαγής και ήδη οι έξι υπο-
ψήφιοι έχουν επισκεφτεί 
την Πιερία. 
Η αρχή των επισκέψεων 

έγινε από τον Δήμαρχο 
Αθηναίων κ. Χάρη Δούκα, 
ο οποίος βρέθηκε στην 
Κατερίνη εν μέσω θέρους, στις 6 Ιουλίου. Η επόμενη επίσκεψη ήταν από τον νυν 
και εκ νέου υποψήφιο Πρόεδρο κ. Νίκο Ανδρουλάκη, στις 8 Σεπτεμβρίου και στη 
συνέχεια ακολούθησε… συνωστισμός υποψηφίων, καθώς οι υπόλοιποι τέσσερις 
επισκέφτηκαν την Κατερίνη μέσα σε χρονικό διάστημα τεσσάρων ημερών. 
Συγκεκριμένα, την Τετάρτη 11 Σεπτεμβρίου επισκέφτηκαν την Κατερίνη η κ. 

Άννα Διαμαντοπούλου και ο κ. Παύλος Γερουλάνος, την Πέμπτη 12 Σεπτεμβρίου η 
κ. Νάντια Γιαννακοπούλου και το Σάββατο 14 Σεπτεμβρίου ο κ. Μιχάλης Κατρίνης. 
Υπενθυμίζεται πως ο πρώτος γύρος εκλογών για την ανάδειξη Προέδρου στο 

ΠΑΣΟΚ είναι προγραμματισμένος για τις 6 Οκτωβρίου και εφόσον χρειαστεί και 
δεύτερος γύρος, τότε αυτός θα πραγματοποιηθεί στις 13 Οκτωβρίου. 

Ο κ. Σταύρος Δαραξής, 
Πρόεδρος της Ένωσης 
Μεσιτών Πιερίας, παρα-
βρέθηκε ως ομιλητής στην 
ημερίδα της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Ιδιοκτητών 
Ακινήτων (ΠΟΜΙΔΑ), η 
οποία πραγματοποιήθηκε 
στα γραφεία της Ομοσπον-
δίας στην οδό Σοφοκλέους 
στην Αθήνα. 
Τα θέματα που συζη-

τήθηκαν αφορούσαν τις 
επαγγελματικές μισθώσεις 
και τις μισθώσεις κατοικι-
ών, όπως σύναψη, διάρκεια, χρήση, αναπροσαρμογή, λύση, δηλώσεις στην ΑΑΔΕ, 
αντιμετώπιση δύστροπων ενοικιαστών κ.α. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι πλέον ο κ. Δαραξής έχει αναλάβει ως υπεύθυνος της ΠΟ-

ΜΙΔΑ στον Νομό Πιερίας. 

Το δεύτερό τους παιδί, ένα κοριτσάκι, βάπτι-
σαν την Κυριακή 15 Σεπτεμβρίου 2024 το μεση-
μέρι στον Ιερό Ναό Αγίου Ελευθερίου Νέου Πα-
ντελεήμονα Πιερίας η Ειρήνη Παπανικολάου και 
ο Αντιδήμαρχος Δίου-Ολύμπου και τουριστικός 
επιχειρηματίας Απόστολος Τζόβας.
Η μικρή Ελένη και η οικογένειά της δέχθηκαν 

τις ευχές από την πληθώρα των προσκεκλημέ-
νων, μεταξύ των οποίων εκπρόσωποι του πολι-
τικού και επιχειρηματικού κόσμου, συγγενείς και 
φίλοι.
Μετά την τέλεση του μυστηρίου, ακολούθησε 

δεξίωση στο ξενοδοχείο «Ποσειδών Παλλάς».
Ανάδοχοι του νέου μέλους της οικογένειας Τζό-

βα και Παπανικολάου, είναι η Κατερίνα Κρητικά-
κη και ο Βασίλειος Γραβάνης.
Τρισευτυχισμένοι ασφαλώς και οι παππούδες της Ελένης, η Κατερίνη Παγώνη και 

ο Γιώργος Τζόβας, καθώς και η Ελένη Πανουργιά και ο Αρτέμης Παπανικολάου.
Ειρήνη και Απόστολε. Να είναι τυχερή και ευτυχισμένη η Ελένη και ασφαλώς να 

την καμαρώνετε. Να σας ζήσει!

Εγκαινιάστηκε το βράδυ της Παρασκευής 13 Σεπτεμ-
βρίου 2024 η φημισμένη Εμποροπανήγυρη Αιγινίου, 
η οποία συγκεντρώνει κάθε χρόνο χιλιάδες επισκέπτες 
και εμπόρους από όλη την Ελλάδα. Η τελετή των εγκαινίων 
πραγματοποιήθηκε με την παρουσία σημαντικών προσωπικοτήτων της περιοχής, 
ενώ οι διοργανωτές τόνισαν για μία ακόμη φορά τη σημασία του θεσμού τόσο για 
την τοπική οικονομία όσο και για την παράδοση. 
Κατά τη διάρκεια της ομιλίας του, ο Δήμαρχος Πύδνας – Κολινδρού Χρήστος 

Κομπατσιάρης δεν έκρυψε την υπερηφάνειά του για την επιτυχία της Εμποροπα-
νήγυρης, χαρακτηρίζοντάς την ως την 
καλύτερη σε ολόκληρη την Ελλάδα. 
«Ας γίνω κακός…», δήλωσε με χιού-
μορ, υπογραμμίζοντας ότι το Αιγίνιο 
διαθέτει την «πρώτη Εμποροπανήγυ-
ρη» της χώρας.
Στο ίδιο κλίμα, η Έλενα Σώκου, 

συντονίστρια του γραφείου του Πρω-
θυπουργού στη Θεσσαλονίκη, επεσή-
μανε την αξία της Εμποροπανήγυρης 
και τη μακρά της ιστορία. Με θερμά 
λόγια αναφέρθηκε στην καταγωγή 
της από τη Θράκη, η οποία συνδέεται 
με την ιστορία των προσφύγων που 
ήρθαν στο Αιγίνιο από την περιοχή 
αυτή. Όπως σημείωσε, οι πρώτοι κά-
τοικοι της πόλης, μόλις έφτασαν ως 
πρόσφυγες, ξεκίνησαν την παράδοση 
της εμποροπανήγυρης, που από τότε 
εξελίχθηκε σε ένα σημαντικό εμπορι-
κό και πολιτιστικό θεσμό.


